

# ຄວາມຊ່ຽງເຫວີງ ຈາກພຣະເຈົ້າ



"ຄວາມຊ່ອຍເຫລືອຈາກພຣະເຈົ້າ" ເປັນປຶ້ມນ້ອຍໆເພື່ອທ່ານ  
ຈະຖືຕິດຕົວໄປນຳໄດ້ ແລະກໍໃຊ້ເປັນປໂຍດໃນຂນະທີ່ທ່ານກຳລັງ  
ລໍຖ້າຜູ້ໃດຜູ້ນຶ່ງຫລືລໍຖ້າຮົດໂດຍສານຢູ່. ເວລາວ່າງທີ່ທ່ານມີຢູ່ນັ້ນ  
ອາດໃຊ້ເປັນກຳໄລແກ່ວິນຍານຈິດຂອງທ່ານຢ່າງມີຄ່າທີ່ສຸດ.

ອັກສອນໃນປຶ້ມນີ້ເປັນຕົວພິມໃຫຍ່ແລະກໍອ່ານງ່າຍ ສ່ວນຫົວ  
ຂໍ້ເຮືອງກໍເລືອກມາຈາກພຣະຄຳພິຫລາຍຕອນ ເພາະວ່າໃນພຣະ  
ຄຳພິມຄຳອະທິບາຍທີ່ດີທີ່ສຸດ. ການທີ່ເຮົາຳເນົາຂໍ້ຄວາມມາປະ  
ສານກັນ ຈະຊ່ອຍໃຫ້ເຮົາເຂົ້າໃຈຊ່າວປະເສີດຂອງພຣະເຈົ້າ ດີ  
ຂນ ເພາະພຣະເຈົ້າຊົງປະທານພຣະຄຳຂອງພຣະອົງແກ່ເຮົາ.

ພຣະຄຳຂອງພຣະເຈົ້າມາຈາກ" ເບື້ອງເທິງ" ແລະຊ່ອຍຢ່າງ  
ເຕັມສ່ວນແກ່ຈິດໃຈທີ່ຫວັກຫວາຍຄວາມຊອບທັມ. ເມື່ອຜູ້ໃດຜູ້ນຶ່ງ  
ກັບໃຈໃຫມ່ ຮັບສາຣະພາບຄວາມຜິດບາບ ແລະຍອມຮັບພຣະເປ  
ຊູຄຣິດພຣະຜູ້ໂຜດໃຫ້ພັນ ດ້ວຍສູດຈິດສູດໃຈ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຈະ  
ຊົງປະທານຄວາມຊົມຊື່ນຍິນດີແລະຄວາມສັນຕິສຸກ ໃຫ້ແກ່ຈິດໃຈ  
ຂອງຜູ້ນັ້ນ.

ສ່ວນຂ້າພະເຈົ້າເຮົາ ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຮັບປະສົບປະການນີ້ໃນ  
ປີ ຄ.ສ. ໑໙໓໗ ແລະຕັ້ງແຕ່ນັ້ນມາຂ້າພະເຈົ້າກໍໄດ້ເຄີຍທຳ  
ລາຍມິດຕະພາບອັນອັສຈິນກັບພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້ານີ້ເລີຍ.

ຖ້າທ່ານຍັງບໍ່ທັນຍອມຮັບເອົາພຣະອົງ ຂ້າພະເຈົ້າຢາກຈະອໍ  
ເຊີນທ່ານຍອມມອບຖວາຍຈິດໃຈຕໍ່ພຣະອົງດຽວນີ້ສາ.

# ຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າ

ພຣະນິມິດ ໑:໕,໖

ພຣະເປຊູຄຣິດຜູ້ຊົງເປັນພະຍານທີ່ສັດຊີ ແລະຊົງເປັນຜູ້ແຮກ  
ທີ່ໄດ້ຄົ້ນມາຈາກຄວາມຕາຍ ກັບທັງຊົງຄອບຄອງກະສັດທັງຫລາຍ  
ໃນໂລກ ພຣະອົງຊົງຮັກເຮົາທັງຫລາຍ ແລະໄດ້ຊົງປົດປ່ອຍ  
ພວກເຮົາຈາກການຜິດບາບ ດ້ວຍພຣະໂລຫິດຂອງພຣະອົງ ພຣະ  
ອົງຊົງຕັ້ງເຮົາທັງຫລາຍໄວ້ໃຫ້ເປັນອານາຈັກ ແລະເປັນປະໂຣ  
ຫິດຂອງພຣະອົງ ພຣະກຽດແລະພຣະອານຸພາບຈຶ່ງມີແດ່ພຣະອົງ  
ສືບໆໄປເປັນນິດ.

ໂຢຮັນ ໓:໑໖

ພຣະເຈົ້າຊົງຮັກໂລກ ຈົນໄດ້ປະທານພຣະບຸດອົງດຽວຂອງ  
ພຣະອົງ ເພື່ອທຸກຄົນທີ່ວາງໃຈເຊື່ອໃນພຣະບຸດນັ້ນຈະບໍ່ຈິບຫາຍ  
ແຕ່ມີຊີວິດອັນຕະຫລອດໄປເປັນນິດ.

ໂຣມ ໕:໘

ຝ່າຍພຣະເຈົ້າຊົງສະແດງຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງແກ່ເຮົາທັງ  
ຫລາຍ ຄືຂນະທີ່ພວກເຮົາຍັງເປັນຄົນຜິດບາບຢູ່ນັ້ນ ພຣະຄຣິດ  
ໄດ້ຊົງຍອມສິ້ນພຣະຊົນແທນເຮົາທັງຫລາຍ.

# ການເປັນພຣະເຈົ້າຂອງພຣະເຢຊູຄຣິດ

ມັດທາຍ ໑:໒໒,໒໓

ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໄດ້ຊົງກ່າວໄວ້ດ້ວຍຜູ້ປະກາດພຣະທັມວ່າ "ເບິ່ງ ແມ່ ຍິງພົມຈາຣີນນາຈະມີທ້ອງແລະຈະປະສູດບຸດຄົນນຶ່ງ ແລະເຂົາຈະ ເອີ້ນຊື່ບຸດນັ້ນວ່າ ເອມານູເອນ ແປວ່າພຣະເຈົ້າຊົງສະຖິດຢູ່ກັບເຮົາ ທັງຫລາຍ."

ໂຢຮັນ ໑:໑ ແລະ ໑໒

ເມື່ອຕົ້ນເດີມນັ້ນພຣະທັມຊົງເປັນຢູ່ແລ້ວ ພຣະທັມນັ້ນຊົງສະຖິດ ຢູ່ກັບພຣະເຈົ້າ ພຣະທັມນັ້ນແຫລະຊົງເປັນພຣະເຈົ້າ ພຣະທັມໄດ້ ຊົງບັງເກີດເປັນມະນຸດແລະຊົງອາສັຍຢູ່ຖ້າມາກາງເຮົາທັງຫລາຍ ບໍ່ອີ ບູນດ້ວຍພຣະຄຸນແລະຄວາມຈິງ ເຮົາທັງຫລາຍໄດ້ເຫັນສະງ່າຣາສີ ຂອງພຣະອົງ ຄືສະງ່າຣາສີອັນສົມກັບພຣະບຸດອົງດຽວຂອງພຣະບິດາ.

໑ ຕີໂມທຽວ ໓:໑໖

ເຮົາຕ້ອງຍອມຮັບວ່າ ຂໍ້ເລິກລັບແຫ່ງສາສນາຂອງເຮົານີ້ກໍ່ໃຫຍ່ ຫລາຍ ຄືວ່າພຣະອົງຊົງຜາກົດມີສະພາບຂອງມະນຸດ ພຣະວິນຍານ ໄດ້ຊົງປະກາດວ່າຊົງເປັນຜູ້ຊອບທັມ ຜູ້ເໝາະດາກໍ່ໄດ້ເຫັນ ມີຜູ້ປະ ກາດພຣະອົງແກ່ພວກຕ່າງຊາດ ມີຊາວໂລກໄດ້ເຊືອຖືພຣະອົງ ພຣະ ອົງຊົງຖືກຮັບຂຶ້ນເມື່ອສູ່ພຣະຣັສມີ.

# ພຣະເຢຊູຊົງເປັນພຣະບູດ ຂອງພຣະເຈົ້າ

ລູກາ ໑:໓໕

ເທວະດາໄດ້ຕອບນາງວ່າ "ພຣະວິນຍານບໍ່ອິສຸດຈະສະເດັດລົງ  
ມາເຖິງເຈົ້າ ແລະອິດເດດຂອງຜູ້ສູງສຸດຈະປົກຄຸມເຈົ້າໄວ້ ເຫດສິນ  
ນີ້ ບຸດທີ່ຈະເກີດມານັ້ນຈະໄດ້ເອີ້ນວ່າ ບໍ່ອິສຸດ ຄືພຣະບູດຂອງພຣະ  
ເຈົ້າ."

ໂກໂລຊາຍ ໒:໙

ໃນພຣະອົງນັ້ນ(ພຣະເຢຊູຄອິດ) ສະພາບຂອງພຣະເຈົ້າສະຖິດ  
ຢູ່ໃນພຣະກາຍຢ່າງເຕັມບໍ່ອິບູນ.

ເອຊາຢາ ໙:໖

ເດັກນ້ອຍຜູ້ນຶ່ງໄດ້ເກີດມາໃຫ້ເຮົາແລ້ວ ຊຶ່ງປະທານລູກຊາຍຜູ້  
ນຶ່ງໃຫ້ເຮົາ ແລະພຣະອົງຈະຊົງເປັນຜູ້ປົກຄອງຂອງເຮົາ ພຣະນາມ  
ຂອງພຣະອົງຄື "ຜູ້ປົກສາທິສລາດສ້ຽມແຫລມ ພຣະເຈົ້າຜູ້ຊົງອິດ  
ອົງເປັນພຣະບິດາຕລອດໄປ ອົງສັນຕິລາດ."

# ພຣະເຢຊູຊົງບອກໃຫ້ເຮົາຮູ້ວ່າ ພຣະອົງຊົງເປັນໃຜແທ້

ໂຢຮັນ ໘:໕໘

ພຣະເຢຊູຊົງຕອບເຂົາວ່າ "ເຮົາບອກພວກທ່ານຕາມຄວາມຈິງ  
ວ່າ ກ່ອນອັບຣາຮາມເກີດ ເຮົາມີກໍເປັນຢູ່ແລ້ວ."

ໂຢຮັນ ໘:໒໓

ພຣະອົງຊົງກ່າວຕໍ່ເຂົາວ່າ "ທ່ານທັງຫລາຍເປັນຂອງເບື້ອງລຸ່ມ  
ຝ່າຍເຮົາເປັນຂອງເບື້ອງເທິງ ພວກທ່ານເປັນຝ່າຍໂລກນີ້ ເຮົາບໍ່  
ເປັນຝ່າຍໂລກນີ້."

ໂຢຮັນ ໑໑:໒໕

ພຣະເຢຊູຊົງກ່າວຕໍ່ນາງວ່າ "ເຮົາມີແຫລະເປັນເຫດໃຫ້ຄົນທັງ  
ປວງເປັນຄົນມາທັງເປັນຊີວິດ ຜູ້ທີ່ວາງໃຈເຊືອຢູ່ໃນເຮົາເຖິງແມ່ນ  
ວ່າຕາຍໄປແລ້ວກໍຍັງມີຊີວິດຢູ່."

# ການອັດສະວັນບາງປະການ ທີ່ພະເປຣຊຽງກະທຳ

ມັດທາຍ ໑໕:໑໙-໒໑

ແລ້ວພະອົງຊົງສັ່ງໃຫ້ປະຊາຊົນນັ່ງລົງຕາມປ່າຫຍ້າ ເມື່ອຊົງ  
ຮັບເອົາເຂົ້າຈີ່ຫ້າກ້ອນແລະປາສອງໂຕແລ້ວກໍຊົງເງິຍພະພັກເບິ່ງ  
ຟ້າແລະຂໍພະພອນ ເມື່ອຊົງຫັກເຈົ້າຈີ່ແລ້ວກໍຍືນໃຫ້ພວກສາວົກ  
ພວກສາວົກກໍແຈກໃຫ້ຄົນທັງປວງ ເຂົາໄດ້ກິນອົມທຸກຄົນ ສ່ວນຕ່ອນ  
ຫັກທີ່ເຫລືອນັ້ນ ເຂົາກັບໄດ້ເຕັມສິບສອງບູງ ຝ່າຍຄົນທີ່ກິນນັ້ນມີ  
ຜູ້ຊາຍປະມານຫ້າພັນຄົນ ບັນຍັດແມ່ຍິງແລະເດັກນ້ອຍ.

ມັດທາຍ ໒໐:໓໐ ແລະ ໓໔

ແລະເບິ່ງແມ່ ມີຄົນຕາບອດສອງຄົນນັ່ງຢູ່ແຄມທາງ ເມື່ອໄດ້  
ຍິນວ່າພະເປຣຊຽສະເດັດກາຍມາ ເຂົາຈຶ່ງຮ້ອງຂໍນວ່າ "ທ່ານຜູ້ເປັນ  
ບຸດດາວິດເອີຍ ຂໍຈົ່ງເມດຕາພວກຂ້ານ້ອຍແດທ້ອນ" ພະເປຣຊຽຊົງ  
ມີພະທັຍຄິດສົງສານຈຶ່ງບາຍຕາຂອງເຂົາ ໃນທັນໃດນັ້ນເຂົາກໍ  
ເຫັນຮຸ່ງ ຈຶ່ງໄດ້ຕາມພະອົງໄປ.

# ພຣະເຢຊູຄຣິດ ຊົງເປັນຜູ້ສ້າງແລະເປັນ ອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ

ໂກໂລຊາຍ ໑:໑໖

ໃນພຣະອົງ ພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງສ້າງສັມສິ່ງຂຶ້ນທັງໃນຟ້າແລະເທິງ  
ແຜ່ນດິນໂລກ ສິ່ງທີ່ຕາເຫັນໄດ້ແລະສິ່ງທີ່ຕາເຫັນບໍ່ໄດ້ ຈະເປັນ  
ພຣະທີ່ມີແລະເປັນອະນຸພາບ ເປັນອົງຜູ້ປົກຄອງຫລືຜູ້ມີອຳນາດ  
ສິ່ງທັງປວງເຫລົ່ານີ້ ແມ່ນພຣະເຈົ້າໄດ້ສ້າງໂດຍທາງພຣະອົງແລະ  
ສຳລັບພຣະອົງ.

ເຮັບເຣີ ໑:໒

ໃນຄາວສູດທ້າຍນີ້ ພຣະອົງໄດ້ຊົງກ່າວແກ່ເຮົາທັງຫລາຍທາງ  
ພຣະບຸດ ຜູ້ເຊື່ອພຣະອົງໄດ້ຊົງຕັ້ງໃຫ້ເປັນຜູ້ມີສັມສິ່ງທັງປວງເປັນມິ  
ຣະດົກ ແລະດ້ວຍພຣະບຸດນັ້ນພຣະອົງໄດ້ຊົງສ້າງໂລກທັງຫລາຍ.

ໂຣມ ໑໔:໙

ເພາະເຫດນີ້ແຫລະ ພຣະຄຣິດຈຶ່ງໄດ້ສິ້ນພຣະຊົນແລະໄດ້ຊົງ  
ຄົນພຣະຊົນອີກ ເພື່ອຈະໄດ້ຊົງເປັນອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຄົນ  
ຕາຍແລະຂອງຄົນເປັນ.



# ພຣະເຢຊູຄຣິດຊົງພິພາກສາທຸກຄົນ

ໂຮມ ໑໔:໑໐

ຕົວເຈົ້າເດ ເຫດໃດເຈົ້າຈຶງກ່າວໂທດໃສ່ພີ່ນ້ອງຂອງຕົນ ຫລື  
ເຈົ້າຜູ້ເປັນອີກຝ່າຍນຶ່ງ ເຫດໃດເຈົ້າຈຶງມີນປມາດພີ່ນ້ອງຂອງຕົນ  
ດ້ວຍວ່າເຮົາທຸກຄົນຕ້ອງຢືນຢູ່ຫນ້າບັນລັງພິພາກສາຂອງພຣະເຈົ້າ.

໒ ຕີໂມທຽວ ໔:໑

ເຮົາສິ່ງເຈົ້າຕີພຣະພັກພຣະເຈົ້າແລະຕີພຣະພັກພຣະເຢຊູຄຣິດ  
ຜູ້ຊົງຈະພິພາກສາທັງຄົນເປັນແລະຄົນຕາຍ ໂດຍອ້າງເຖິງການທີ່  
ພຣະອົງຈະຊົງສ່ອງສວ່າງມາຜາກິດ ແລະອ້າງເຖິງຣາຊອານາຈັກ  
ຂອງພຣະອົງ.

ກິຈການ ໑໐:໔໒

ພຣະອົງຊົງສິ່ງໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າທັງຫລາຍ ປະກາດແກ່ພິລເມືອງ  
ແລະເປັນພະຍານວ່າ ແມ່ນພຣະອົງນີ້ແຫລະທີ່ພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງຕັ້ງ  
ໄວ້ໃຫ້ເປັນຜູ້ພິພາກສາທັງຄົນເປັນແລະຄົນຕາຍ.

ໂຢຮັນ ໕:໒໒

ພຣະບິດາບໍ່ໄດ້ຊົງພິພາກສາຜູ້ໃດ ແຕ່ພຣະອົງໄດ້ຊົງມອບການ  
ພິພາກສາທັງສິ່ງໄວ້ກັບພຣະບຸດ.

# ການໃຫ້ບາບມີມາໂດຍທາງ ພຣະເຢຊູຄຣິດເທົ່ານັ້ນ

ໂຢຮັນ ໘:໒໔

"ດ້ວຍເຫດນີ້ ເຮົາຈຶ່ງບອກທ່ານທັງຫລາຍວ່າ ພວກທ່ານຈະຕາຍໃນຄວາມຜິດບາບຂອງທ່ານ ເພາະວ່າຖ້າທ່ານບໍ່ເຊື່ອວ່າເຮົາ ຜູ້ແຕ່ລະເປັນຜູ້ນັ້ນ ພວກທ່ານຈະຕ້ອງຕາຍໃນບາບຂອງຕົນ ."

ໂຢຮັນ ໔:໖

ພຣະເຢຊູຊົງຕອບລາວວ່າ "ເຮົານີ້ແຕ່ລະ ເປັນທາງນັ້ນ ເປັນຄວາມຈິງ ແລະເປັນຊີວິດ ບໍ່ມີຜູ້ໃດມາເຖິງພຣະບິດາໄດ້ ນອກຈາກຈະມາທາງເຮົາ."

ກິຈການ ໔:໑໒

ໃນຜູ້ອື່ນຄວາມລອດພັນຈະບໍ່ມີ ດ້ວຍວ່າບໍ່ມີນາມຊື່ອື່ນໃດໜຶ່ງໃຫ້ຟ້າທີ່ຊົງປະທານແກ່ມະນຸດ ເພື່ອໃຫ້ເຮົາທັງຫລາຍຕ້ອງໄດ້ພັນ.

ລູກາ ໑໙:໑໐

ບຸດມະນຸດໄດ້ມາເພື່ອຈະຊອກຫາ ແລະໂຜດເອົາຜູ້ທີ່ຫລົງເສັ້ນໄປແລ້ວນັ້ນໃຫ້ລອດພັນ.

# ການໃຖ່ບາບມິມາໂດຍທາງ ພຣະເຢຊູຄຣິດເທົ່ານັ້ນ (ຕໍ່)

ໂກໂລຊາຍ ໑:໑໒-໑໔

ຈົ່ງຂອບພຣະຄູນພຣະບິດາ ຜູ້ຊົງບັນດານໃຫ້ເຈົ້າທັງຫລາຍສົມ  
ກັບທີ່ຈະເຂົ້າສ່ວນ ໄດ້ຮັບມິນຣະຕິກດ້ວຍກັນກັບພວກໄຟຟືນໃນຄວາມ  
ສວ່າງ ພຣະອົງໄດ້ຊົງໂຜດດົງເຮົາທັງຫລາຍໃຫ້ພັນຈາກອຳນາດ  
ຂອງຄວາມມິດ ແລະໄດ້ຊົງຍົກຍ້າຍພວກເຮົາໄປຕັ້ງໄວ້ໃນຮາຊອາ  
ນາຈັກແຫ່ງພຣະບູດທິຣັກຂອງພຣະອົງນັ້ນ ເຮົາທັງຫລາຍຈຶ່ງໄດ້ຮັບ  
ການໄຖ່ໃຫ້ພັນ ຄືຊົງໂຜດຍົກຜິດບາບທັງຫລາຍຂອງພວກເຮົາ.

ເຮັບເອີ ໕:໙

ເມື່ອພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງບັນດານ ໃຫ້ພຣະບູດເຖິງທີ່ສຳເລັດແລ້ວ  
ພຣະບູດນັ້ນ ຈຶ່ງໄດ້ເກີດເປັນຕົ້ນກຳເນີດແຫ່ງຄວາມລອດພັນ ອັນ  
ຕລອດໄປເປັນນິດແກ່ຄົນທັງປວງທີ່ເຊື່ອຟັງພຣະອົງ.

ເຮັບເອີ ໗:໒໕

ດ້ວຍເຫດນີ້ ພຣະອົງຈຶ່ງຊົງສາມາດເປັນນິດທີ່ຈະໂຜດເອົາຄົນ  
ທັງປວງ ທີ່ໄດ້ເຂົ້າມາຫາພຣະເຈົ້າໂດຍທາງພຣະອົງນັ້ນ ໃຫ້ໄດ້  
ຮັບຄວາມລອດພັນ ເພາະວ່າພຣະອົງຊົງພຣະຊົນຢູ່ເປັນນິດ ເພື່ອ  
ຊ່ວຍທູນຂໍພຣະກະຣຸນາໃຫ້ຄົນເຫລົ່ານັ້ນ.

# ພຣະໂລຫິດຂອງພຣະເຢຊູໄດ້ຊົງ ຊໍາຣະລ້າງເຮົາ

໑ ໂຢຮັນ ໑:໗

ຖ້າເຮົາທັງຫລາຍຕໍາເນີນຊີວິດຢູ່ໃນຄວາມສວ່າງ ເຫມືອນຢ່າງ  
ພຣະອົງຊົງສະຖິດຢູ່ໃນຄວາມສວ່າງ ພວກເຮົາກໍ່ຮ່ວມສາມັກຄີທັນ  
ເຊິ່ງກັນແລະກັນ ແລະພຣະໂລຫິດຂອງພຣະເຢຊູພຣະບູດຂອງພຣະ  
ອົງ ກໍ່ຊໍາຣະລ້າງເຮົາທັງຫລາຍຈາກຜິດບາບຫມົດສິ້ນ.

໑ ເປໂຕ ໑:໑໘,໑໙

ທ່ານທັງຫລາຍຮູ້ແລ້ວວ່າ ພຣະອົງຊົງໄຖ່ພວກທ່ານອອກຈາກ  
ການຕໍາເນີນຊີວິດອັນບໍ່ມີປໂຍດ ເຊິ່ງພວກທ່ານໄດ້ຮັບຈາກບັນພະບູ  
ຣຸດຂອງພວກທ່ານ ບໍ່ແມ່ນໄຖ່ດ້ວຍສິ່ງຂອງທີ່ເສື່ອມສູນໄປ ຄືເງິນຫລື  
ຄຳ ແຕ່ຊົງໄຖ່ດ້ວຍພຣະໂລຫິດອັນຊົງມີຄ່າຂອງພຣະຄຣິດ ເຫມືອນ  
ດັ່ງເລືອດລູກແກະທີ່ບໍ່ມີຕໍາຫນິຫລືຮອຍດ່າງ.

໑ ເຢໂຊ ໑:໗

ໃນພຣະເຢຊູນັ້ນ ພວກເຮົາໄດ້ຮັບການໄຖ່ໃຫ້ພົ້ນ ດ້ວຍພຣະໂລ  
ຫິດຂອງພຣະອົງ ຄືໄດ້ຮັບການອະພິຍການຫລົງຜິດຂອງເຮົາ ໂດຍ  
ພຣະກະຣຸນາອັນອຸດົມຂອງພຣະເຈົ້າ.

# ຄວາມລອດພັນຈາກບາບມືໂດຍ ຄວາມເຊື່ອໃນພຣະເຢຊູຄຣິດ

ໂຢຮັນ ໒໐:໓໑

ທີ່ໄດ້ຈັດເຫດການເຫລົ່ານີ້ໄວ້ ກໍເພື່ອທ່ານທັງຫລາຍຈະໄດ້ເຊື່ອວ່າພຣະເຢຊູຊົງເປັນພຣະຄຣິດພຣະບຸດຂອງພຣະເຈົ້າ ເມື່ອມີຄວາມເຊື່ອແລ້ວ ທ່ານກໍຈະມີອິດໂດຍພຣະນາມຂອງພຣະອົງ.

ໂຣມ ໕:໑

ເມື່ອເຮົາທັງຫລາຍໄດ້ຊົງຖືວ່າເປັນຄົນຊອບທັມ ເພາະຄວາມເຊື່ອແລ້ວ ພວກເຮົາຈຶ່ງມີສິນຕິສຸກກັບພຣະເຈົ້າໂດຍທາງພຣະເຢຊູຄຣິດເຈົ້າຂອງພວກເຮົາ.

ເອເຟໂຊ ໒:໘,໙

ເຊິ່ງທ່ານທັງຫລາຍໄດ້ຖືກຊົງໂຜດໃຫ້ພົ້ນ ກໍຍ້ອນພຣະຄຸນດ້ວຍທາງຄວາມເຊື່ອ ສິ່ງເຫລົ່ານີ້ບໍ່ໃຊ້ພວກທ່ານເຮັດເອົາເອງແຕ່ພຣະເຈົ້າຊົງປະທານໃຫ້ ຄວາມພົ້ນປ່ຽນໃນມາຍ້ອນການປະຕິບັດເພື່ອບໍ່ໃຫ້ຄົນນຶ່ງຄົນໃດອວດໄດ້.

# ພຣະເມດຕາກະຣຸນາຂອງພຣະເຈົ້າ

ເພງສັນລະເສີນ ໑໐໓:໑໗

ຄວາມຮັກພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ຊຶ່ງມີແກ່ຜູ້ທີ່ຖວາຍກຽດແດ່ພຣະອົງ  
ຕລອດໄປ ແລະຄວາມຊອບທັມຂອງພຣະອົງຊຶ່ງຫມັ້ນຄົງ ຢູ່ທຸກຊົ່ວ  
ອາຍຸຄົນ

ເພງໂອ້ຍຄາງ ໓:໒໒,໒໓

ຄວາມຮັກອັນບໍ່ເຫລວໄຫລຂອງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ແລະຄວາມ  
ເມດຕາກະຣຸນາຂອງພຣະອົງຊຶ່ງມີຢູ່ຕລອດໄປ ເຊິ່ງສິດໃສ່ເຫມືອນ  
ດັ່ງຕອນເຊົ້າແລະແມ່ນອນເຫມືອນດັ່ງຕາເວັນຂຶ້ນ.

ເພງສັນລະເສີນ ໑໐໓:໑໑

ຟ້າສວັນສູງເຫມືອແຜ່ນດິນໂລກຫລາຍເທົ່າໃດ ຄວາມຮັກທີ່  
ພຣະອົງຊຶ່ງມີແກ່ຜູ້ທີ່ຢາກກຽດພຣະອົງກໍສູງຫລາຍເທົ່ານັ້ນ.

ເພງສັນລະເສີນ ໑໐໘:໔

ຄວາມຮັກອັນຫມັ້ນຄົງຂອງພຣະອົງຊຶ່ງສູງເຖິງທ້ອງຟ້າ ແລະ  
ຄວາມສັດຊື່ສຸດຈະຣິດຊຶ່ງຈູ້ທ້ອງຟ້າ.

# ພຣະເຈົ້າຊົງເຊີນໃຫ້ເຮົາມາທາພຣະອົງ

ເອຊາຢາ ໑:໑໘

ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຊົງກ່າວວ່າ "ໃຫ້ພວກເຮົາມາເວົ້າກັນເທາະ ຄິດຖົງແມ່ນບາບຂອງເຈົ້າຈະເປັນສີແດງ ເຮົາກໍຈະລ້າງໃຫ້ຂາວ ສະອາດເຫມືອນນວນຝ້າຍ ແລະຖົງມັນຈະແດງເຂັ້ມເຮົາກໍຈະ ເຮັດໃຫ້ຂາວເຫມືອນຂົນແກະ."

ມັດທາຍ ໑໑:໔໘

"ບັນດາຜູ້ທີ່ເຮັດການຫນັກຫນ່ວງແລະແບກພາຣະຫນັກ ຈົ່ງ ມາຫາເຮົາ ແລະເຮົາຈະໃຫ້ພວກທ່ານໄດ້ຮັບຄວາມເຊົາເມີອຍ."

ໂຢຮັນ ໗:໓໗

ໃນວັນສຸດທ້າຍຂອງງານເທສການເຊິ່ງເປັນວັນໃຫຍ່ນັ້ນພຣະ ເຢຊູຊົງຢືນແລະຮ້ອງຂໍ້ນວ່າ "ຖ້າຜູ້ໃດຫົວ ຜູ້ນັ້ນຈົ່ງມາຫາເຮົາ ແລະດີມ."

ເອຊາຢາ ໔໕:໑

ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຊົງກ່າວວ່າ "ທຸກຄົນທີ່ຢາກນ້ຳ ເຊີນມາ ດ້ານ ນ້ຳມີຢູ່ຫນ້າ ຜູ້ທີ່ບໍ່ມີເງິນໃຊ້ ເຊີນມາເຖີນ ມາຊື້ເຂົ້າກິນ ສາ ເຊີນມາຊື້ເຫລືອກອະງຸ່ມແລະນ້ຳນົມກິນ ເຈົ້າບໍ່ຕ້ອງເສັຽຄ່າ ຫຼັງດອກ."

# ບໍ່ແມ່ນມະນຸດທຸກຄົນທີ່ເປັນລູກ ຂອງພຣະເຈົ້າ

ໂຢຮັນ ໑:໑໒

ສ່ວນບັນດາຜູ້ທີ່ຕ້ອນຮັບພຣະອົງ ຄືຜູ້ທີ່ເຊືອໃນພຣະນາມຂອງ  
ພຣະອົງ ພຣະອົງກໍຊົງປະທານສິດໃຫ້ກາຍເປັນບຸດຂອງພຣະເຈົ້າ.

ໂຣມ ໘:໑໔, ໑໕

ພຣະວິນຍານຂອງພຣະເຈົ້າຊົງນຳພາຜູ້ໃດ ຜູ້ນັ້ນແຫລະເປັນ  
ບຸດຂອງພຣະເຈົ້າ ເຫດວ່າເຈົ້າທັງຫລາຍບໍ່ໄດ້ຮັບວິນຍານທີ່ໃຫ້  
ມີນິສັຍຢ່າງຂ້ອຍຂ້າ ເຊິ່ງນຳເຖິງຄວາມຢ້ານກົວອີກ ແຕ່ພວກເຈົ້າ  
ໄດ້ຮັບພຣະວິນຍານຜູ້ຊົງໃຫ້ເປັນບຸດຂອງພຣະເຈົ້າ ທີ່ໃຫ້ເຮົາທັງ  
ຫລາຍຮ້ອງເອີ້ນພຣະເຈົ້າວ່າ "ອັບບາ" ຄື ພຣະບິດາ.

໑ ໂຢຮັນ ໓:໑໐

ດັ່ງນັ້ນແຫລະ ຈິ່ງເຫັນໄດ້ວ່າຜູ້ໃດເປັນລູກຂອງພຣະເຈົ້າ ແລະ  
ຜູ້ໃດເປັນລູກຂອງມານ ຄືວ່າຜູ້ໃດທີ່ບໍ່ໄດ້ເຮັດຄວາມທ່ຽງທັມຫລືບໍ່  
ຮັກພັນອງຂອງຕົນ ຜູ້ນັ້ນກໍບໍ່ໄດ້ມາຈາກພຣະເຈົ້າ.



# ພຣະເຈົ້າຊົງສອນກຽວກັບ ການດື່ມເຫຼົ້າ

ສຸພາສິດ ໒໓:໓໑,໓໒

ຢ່າຄິດສະອອນເຫຼົ້າອະງຸ່ນເລີຍ ເພາະວ່າເຖິງແມ່ນມັນຈະງາມໃນເວລາເຈົ້າສິ້ນ ແລະເປັນສີ່ແດງໃສສະອາດ ຈົນສ່ອງເຫັນເງົາກໍຕາມ ແຕ່ເມື່ອເຈົ້າດື່ມແລ້ວ ສູດທ້າຍເຈົ້າກໍຈະຮູ້ສຶກເຈັບເຫມືອນຖືກງູພິດຕອດ.

ເອຊາຢາ ໕:໑໑

ວິບາກແກ່ຄົນທັງຫລາຍທີ່ລຸກແຕ່ເຊົ້າໄປຫາກິນ ເຫຼົ້າອະງຸ່ນ ແລະໃຊ້ເວລາຢູ່ເດິກດື່ມເພື່ອກິນເຫຼົ້າອະງຸ່ນຈົນເມົາ.

ຄາລາເຕັ້ຽ ໕:໑໙-໒໑

ການງານຂອງມະນຸດທັມມະດານັ້ນກໍຜາກົດແຈ້ງແລ້ວຄື ການຫລິ້ນຊູ້ ການບໍ່ສະອາດ ການໂລພະຕັນຫາ ການໄຫວ້ພຣະທຽມ ການເຊືອເວດມິນຄາຖາ ການເປັນສິດຕູກັນ ການວິວາດພິດຖຽງກັນ ການຄຽດແຄ້ນກັນ ການໄຝ່ສູງຕີກັນ ການແຕກແຍກກັນ ການຖືພໍ້ກຖືພວກ ການອິດສາກັນ ການເສບສູນຮາຢາເມົາ ການກິນລ້ຽງຢ່າງຊົ່ວຊ້າ ແລະການອື່ນໆໃນທຳນອງນີ້ອີກ ເຮົາຂໍເຕືອນເຈົ້າທັງຫລາຍເຫມືອນກັບທີ່ເຮົາໄດ້ເຕືອນພວກເຈົ້າລ່ວງໜ້າແລ້ວວ່າ ຄົນທີ່ເຄີຍເຮັດການຢ່າງນັ້ນ ຈະບໍ່ມີສ່ວນໃນຮາຊອານາຈັກ ຂອງພຣະເຈົ້າ.

# ຄວາມສັດຊື່ສຸດຈະຣິດເທົ່ານັ້ນ ບໍ່ເປັນການພຽງພໍ

ມາຣະໂກ ໑໐:໑໗-໒໒

ເມື່ອພຣະອົງສະເດັດອອກໄປກາງທາງ ມີຄົນນຶ່ງແລ່ນມາຫາພຣະອົງ ຄູ່ເຂົ້າລົງທູນຖາມພຣະອົງວ່າ "ພຣະອາຈານ ຜູ້ປະເສີດເອີຍ ຂ້ານ້ອຍຈະຕ້ອງເຮັດແນວໃດ ຈຶ່ງຈະໄດ້ຮັບຊີວິດອັນຕລອດໄປເປັນນິດມາເປັນມໍຣະດົກ" ພຣະເຢຊູຊົງຕອບວ່າ "ເປັນຫຼັງທ່ານຈຶ່ງເອີ້ນເຮົາວ່າ ຜູ້ປະເສີດ ຫຼື ມີໃຜປະເສີດເວັ້ນໄວ້ແຕ່ພຣະເຈົ້າອົງດຽວເທົ່ານັ້ນ ທ່ານຮູ້ຈັກຂັ້ນຍັດແລ້ວວ່າ ຢ່າຂ້າຄົນ ຢ່າມິດສາຈານຈາກຜົວຈາກເມັຽ ຢ່າລັກຊັບ ຢ່າເປັນພະຍານບັງຈົງ ຢ່າສີ່ໂກງ ຈຶ່ງນັບຖືບິດາມານດາຂອງຕົນ." ຄົນນັ້ນໄດ້ທູນຕອບວ່າ "ອາຈານເອີຍ ຂໍເຫລົ່ານັ້ນ ຂ້ານ້ອຍໄດ້ຮັກສາໄວ້ຕັ້ງແຕ່ເປັນເດັກນ້ອຍມາ." ພຣະເຢຊູເພິ່ງເບິ່ງຜູ້ນັ້ນ ກໍຊົງຮັກເພິ່ນແລ້ວຊົງກ່າວວ່າ "ທ່ານຍັງຂາດຢູ່ສິ່ງນຶ່ງ ຄືຈົ່ງໄປຂາຍບັນດາສິ່ງຂອງເຊິ່ງທ່ານມີຢູ່ແຈກທານແກ່ຄົນອະນາຖາ ແລ້ວທ່ານຈະມີຊັບສົມບັດໃນສະຖານ ແລະຈຶ່ງຕາມເຮົາມາເສີຽ." ເມື່ອໄດ້ຍິນຄຳນັ້ນ ຫນ້າຂອງເພິ່ນກໍເສົາລົງ ຄົນນັ້ນກໍອອກໄປເປັນທຸກຫນັກໃຈ ເພາະຕົນມີຊັບສິ່ງຂອງຈຳນວນຫລາຍ.

# ຢ່າໃຫ້ຄົນອື່ນລ່ວງທ່ານ

໑ ໂກຣິນໂທ ໖:໙,໑໐

ເຈົ້າທັງຫລາຍປັບປຸງຫລືວ່າ ຄົນອະທັມຈະບໍ່ມີສ່ວນໃນຣາຊອານາຈັກຂອງພຣະເຈົ້າ ຢ່າເຂົ້າໃຈຜິດວ່າ ຄົນຫລົ່ມຊູກິດ ຫລືຄົນຂາບໄຫວ້ພຣະທຽມ ຄົນຜິດຈາກຜົວເມັຽກັນ ຊາຍຫລົ່ມຄືຍິງ ຊາຍຫລົ່ມກັບຊາຍ ຄົນຂະໂມຍ ຄົນໂລບ ຄົນຂີ້ເຫລົ້າ ຄົນເວົ້າຫຍາບຊ້າ ຄົນຂົ່ມຊູກິດ ຈະບໍ່ໄດ້ຮັບສ່ວນໃນຣາຊອານາຈັກຂອງພຣະເຈົ້າ.

໑ ໂຢຮິນ ວິ:໗,໘

ລູກນ້ອຍທັງຫລາຍເອີຍ ຢ່າໃຫ້ຜູ້ໃດຊັກກຽງພວກເຈົ້າໃຫ້ຫລົງຜູ້ທີ່ເຮັດຕາມຄວາມທ່ຽງທັມ ກໍເປັນຜູ້ທ່ຽງທັມເຫມືອນພຣະຄຣິດຊົງທ່ຽງທັມ ຜູ້ທີ່ເຮັດບາບຕາມເຄີຍກໍມາຈາກມານ ເພາະວ່າມານໄດ້ເຮັດບາບຕັ້ງແຕ່ເດີມມາ.

ເອເຟໂຊ ໔:໖

ຢ່າໃຫ້ຜູ້ໃດລ່ວງພວກທ່ານດ້ວຍຄຳເວົ້າອັນໄຮ້ປໂຍດ ເພາະການເຮັດເຫລົ້ານແຫລະ ພຣະພິໂຣດຂອງພຣະເຈົ້າ ຈົງຕິກໃສ່ຄົນທັງຫລາຍທີ່ບໍ່ຍອມເຊື່ອຝັງ.

# ຄວາມຜິດບາບກໍໄປສູ່ຄວາມຕາຍ

ໂຮມ ໕:໑໒

ຄວາມຜິດບາບໄດ້ເຂົ້າມາໃນໂລກ ເພາະດ້ວຍມະນຸດຄົນດຽວ ແລະຄວາມຕາຍກໍໄດ້ເກີດມາ ຍ້ອນຄວາມຜິດບາບນັ້ນ ຢ່າງນັ້ນ ແຫລະ ຄວາມຕາຍຈຶ່ງໄດ້ລາມໄປເຖິງມະນຸດທຸກຄົນ ເພາະວ່າທຸກຄົນໄດ້ເຮັດບາບແລ້ວ.

ຍາໂກໂບ ໑:໑໕

ເມື່ອກິເລດຕັ້ງຮາກແລ້ວກໍໃຫ້ເກີດຄວາມຜິດບາບ ແລະເມື່ອຄວາມຜິດບາບຄົບຖ້ວນແລ້ວ ກໍໃຫ້ເກີດຄວາມຕາຍ.

ລູກາ ໑໕:໓໒

ສິ່ງຄວນທົ່ວຕ້ອງມີຄວາມຊົມຊື່ນຍິນດີ ເພາະນ້ອງຂອງເຈົ້າຄົນ ຜູ້ນຕາຍແລ້ວ ແຕ່ມັນໄດ້ກັບຄືນມາອີກ ມັນເສັຽແລ້ວແຕ່ຍັງໄດ້ພົບອີກ.

ສຸພາສິດ ໑໑:໑໙

ຜູ້ໃດທີ່ຕັ້ງຫມັ້ນຢູ່ໃນຄວາມຊອບທັມກໍຈະມີຊີວິດ ແລະຜູ້ໃດທີ່ຕິດຕາມຄວາມຊົ່ວກໍຈະເຖິງແກ່ຄວາມຕາຍ.

# ພຣະຄຣິດຊີ ກະນະຄວາມຕາຍ

ລູກາ ໗:໑໔,໑໕

ແລ້ວພຣະອົງສະເດັດເຂົ້າໄປໄກ້ບາຍໂລງ ພວກຫາມສິບນັ້ນ  
ກໍຢູ່ຄືນຢູ່ ພຣະອົງຈຶງສັ່ງວ່າ "ຊາຍໜຸ່ມເອີຍ ເຮົາສັ່ງເຈົ້າວ່າ  
ຈົ່ງລຸກຂັ້ນ" ແລ້ວຄົນທີ່ຕາຍນັ້ນກໍລຸກຂັ້ນນຶ່ງຕັ້ງຕົນເວົ້າ...

ພຣະນິມິດ ໑:໑໘

ເຮົາເປັນຜູ້ມີຊີວິດຢູ່ ເຮົາໄດ້ຕາຍແລ້ວ ແຕ່ເບິ່ງແມ່ເຮົາກໍມີ  
ຊີວິດຢູ່ຕຸລອດເປັນນິດ ແລະເຮົາຖືຂໍກະແຈແຫ່ງຄວາມຕາຍແລະ  
ແຫ່ງມໍຣະນາ.

ໂຢຮັນ ໑໑:໔໓,໔໔

ເມື່ອຊົງກ່າວຢ່າງນັ້ນແລ້ວ ພຣະອົງຊົງເບິ່ງພຣະສຸຣະສຽງ  
ວ່າ "ລາຊະໂລເອີຍ, ຈົ່ງອອກມາເສັຽ." ຜູ້ຕາຍນັ້ນກໍໄດ້ອອກມາ  
ມີຜ້າພັນຕົນແລະມີແລະມີຜ້າປົກຫນ້າໄວ້ ແລ້ວພຣະເຢຊູຈຶງຊົງ  
ບອກເຂົາວ່າ "ຈົ່ງແກ້ປ່ອຍໃຫ້ລາວໄປເສັຽ."

# ຂໍ້ບັນຍັດສົບປະການ

ພຣະທັມອົບພະຍົບ ໒໐:໒-໑໗

ພວກເຈົ້າຢາມີພຣະອິນ ນອກຈາກເຈົ້າ.

ພວກເຈົ້າຢາເຮັດຮູບໂຄຣົບສຳລັບຕົນ ຫລືຮູບສິ່ງນຶ່ງສິ່ງໃດທີ່ມີຢູ່  
ໃນສ່ວນຊັ້ນຟ້າ ໃນແຜ່ນດິນ ຫລືໃນນ້ຳລຸ່ມແຜ່ນດິນ ຢ່າຂາບໄຫວ້ຮູບ  
ເຫລົ່ານັ້ນ...

ພວກເຈົ້າຢາໃຊ້ຊີພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງເຈົ້າ ໄປໃນທາງທີ່ຜິດ  
ເພາະວ່າ ເຮົາຈະລົງໂທດຜູ້ທີ່ໃຊ້ຊີເຮົາໄປໃນທາງຜິດ.

ພວກເຈົ້າຈົງນັບຖືວັນສິນ ໃຫ້ຖືເປັນວັນສັກສິດຂອງພຣະຜູ້ເປັນ  
ເຈົ້າ ຈົງເຮັດວຽກທັງປວງຂອງເຈົ້າແຕ່ໃນຫົກມື້ ແຕ່ມື້ຖ້ວນເຈັດໃຫ້  
ໃຫ້ຖືເປັນວັນສັກສິດຂອງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ.

ຈົງນັບຖືບິດາມາດາຂອງເຈົ້າ ເພື່ອເຈົ້າຈະມີອາຍຸຫມັ້ນຍິນຢູ່ໃນ  
ແຜ່ນດິນທີ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງເຈົ້າໄດ້ມອບໃຫ້.

ພວກເຈົ້າຢາຂ້າຄົນ.  
ຢາລ່ວງເກີນຜົວເມັຽຜູ້ອື່ນ.

ຢາລັກຊັບ.

ຢາເປັນພະຍານເທດໃສ່ຮ້າຍເພື່ອນບ້ານຂອງຕົນ.

ຢາອິດສາຢາກໄດ້ເຮືອນ ຢາອິດສາຢາກໄດ້ຜົວຫລືເມັຽ ຢາກ  
ໄດ້ຂ້ອຍທາດ ຢາກໄດ້ງົວຄວາຍ ຢາກໄດ້ລໍຫລືສິ່ງອື່ນໃດທີ່ເປັນຂອງ  
ຄົນອື່ນ.

# ທ່ານບໍ່ອາດລີ້ຕົວຈາກພຣະເຈົ້າໄດ້

ເຢເຣມີຢາ ໒໓:໒໔

ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຊົງກ່າວວ່າ "ທ່ານຮູ້ບໍ່ວ່າ ເຮົາສະຖິດຢູ່ໃນທຸກ  
ທີ່ທຸກບ່ອນ ບໍ່ວ່າໃນສ່ວນຊັ້ນຟ້າຫລືໃນໂລກກໍດີ.

ສຸພາສິດ ໑໕:໓

ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຊົງເຫັນທຸກສິ່ງໃນທຸກບ່ອນ ພຣະອົງຊົງເຫັນ  
ທັງຜູ້ເຮັດດີແລະຜູ້ເຮັດຊົ່ວ.

ເພງສັນລະເສີນ ໑໓໙:໘,໑໒

ຖ້າວ່າຂ້ານ້ອຍຂຶ້ນໄປເທິງສ່ວນຊັ້ນຟ້າ ພຣະອົງກໍຢູ່ທີ່ນັ້ນ ຖ້າວ່າ  
ຂ້ານ້ອຍລົງໄປໃນພິພົບຄົນຕາຍ ພຣະອົງກໍຢູ່ທີ່ນັ້ນ ແຕ່ວ່າຄວາມມິດ  
ນັ້ນ ບໍ່ໄດ້ມີສຳລັບພຣະອົງ ແລະກາງຄືນກໍແຈ້ງເຫມືອນກາງເວັນ  
ຄວາມມິດແລະຄວາມສ່ວ່າງກໍເປັນຢ່າງດຽວກັນສຳລັບພຣະອົງ.

# ການພິພາກສາລົງໂທດຕລອດໄປ ແກ່ຄົນອະທັມ

ມັດທາຍ ໒໕:໔໖

"ແລ້ວພວກເຫລົ່ານີ້ຈະອອກໄປສູ່ໂທດອັນຕລອດໄປເປັນນິດ ແຕ່  
ພວກສິລທັມຈະເຂົ້າສູ່ຊີວິດອັນຕລອດໄປເປັນນິດ."

໒ ເປໂຕ ໓:ກ

ໂດຍພຣະທັມອັນດຽວກັນນັ້ນແຫລະ ພໍາແລະດິນທີ່ມີຢູ່ໃນປັດຈຸບັນ  
ນີ້ ກໍຊົງຮັກສາໄວ້ສໍາລັບໃຫ້ໄຟເຜົາຜານເສັຽ ຄືຊົງຮັກສາໄວ້ຈົນ  
ກວ່າຈະເຖິງວັນທີ່ບັນດາມະນຸດເຊິ່ງບັນຍາຍຸພຣະເຈົ້າຈະຖືກຊົງພິພາກ  
ສາແລະຈົບຫາຍໄປ.

ມັດທາຍ ໑໓:໔໑,໔໒

ບຸດມະນຸດຈະໃຊ້ພວກເຫວະດາຂອງເພີນອອກໄປ ເຂົາຈະເກັບ  
ກວາດທຸກສິ່ງທີ່ເຮັດໃຫ້ຫລົງຜິດກັບບັນດາຜູ້ທີ່ເຮັດຊົ່ວ ອອກໄປຈາກ  
ຮາຊແຜ່ນດິນຂອງເພີນ ແລ້ວຈະເອົາໄປຖິ້ມໃສ່ເຕົາໄຟຮ້ອນກ້າ ທີ່  
ນັ້ນຈະມີການຮ້ອງໄຫ້ກັດແຂ້ວຄ້ຽວຟັນ.



# ວັນພິພາກສາ

ໂຮມ ໑໔:໑໒

ເຮົາທຸກຄົນຈະຕ້ອງກາບທູນເຮືອງຮາວຂອງຕົນເອງ ຕໍ່ພຣະ  
ເຈົ້າ.

໒ ໂກຣິນໂທ ໕:໑໐

ຈຳເປັນທີ່ເຮົາທຸກຄົນຈະຕ້ອງຜາກົດຕົວຕໍ່ຫນ້າບັນລັງພິພາກສາ  
ຂອງພຣະຄຣິດ ເພື່ອທຸກຄົນຈະໄດ້ຮັບສົມກັບການທີ່ຕົນໄດ້ເຮັດໃນ  
ຮ່າງກາຍນີ້ ແລ້ວແຕ່ຈະດີຫລືຊົ່ວ.

໑ ໂຢຮັນ ໔:໑໗

ໃນຂັ້ນແຫລະ, ຄວາມຮັກເປັນທີ່ສຳເລັດໃນເຮົາທັງຫລາຍ  
ເພື່ອວ່າພວກເຮົາຈະໄດ້ມີຄວາມແນ່ໃຈໃນວັນພິພາກສາ ເພາະ  
ພຣະຄຣິດຊົງເປັນຢ່າງໃດ ເຮົາທັງຫລາຍໃນໂລກກໍເປັນດັ່ງນັ້ນ.

ເຮັບເຮີ ໙:໒໗

ມະນຸດຖືກຊົງກຳນົດໄວ້ແລ້ວວ່າຈະຕ້ອງຕາຍເທື່ອດຽວ ແລະ  
ຫລັງຈາກນັ້ນຈະມີການພິພາກສາ.

# ພຣະຄູນຂອງພຣະເຢືອງ

໒ ໂກຣິນໂທ ໘:໙

ເຈົ້າທັງຫລາຍຮູ້ຈັກພຣະຄູນຂອງພຣະເຢຊູຄຣິດເຈົ້າຂອງພວກ  
ເຮົາແລ້ວວ່າ ເຖິງແມ່ນພຣະອົງຊົງຮັ່ງມີ ພຣະອົງກໍຍັງຊົງຍອມ  
ກາຍເປັນຄົນຍາກຈົນເພາະເຫັນແກ່ເຈົ້າທັງຫລາຍ ເພື່ອເຈົ້າທັງ  
ຫລາຍຈະໄດ້ກາຍເປັນຄົນຮັ່ງມີ ເນື່ອງຈາກຄວາມຍາກຈົນຂອງ  
ພຣະອົງ.

ໂຣມ ໕:໑໕

ຂອງປະທານທີ່ມາດ້ວຍພຣະຄູນນັ້ນບໍ່ເຫມີອນຢ່າງການລະເມີດ  
ເພາະຖ້າຄົນຈຳນວນຫລາຍຕ້ອງຕາຍ ເພາະການລະເມີດຂອງນະ  
ນຸດຄົນດຽວ ຫລາຍກວ່ານັ້ນອີກ ພຣະຄູນຂອງພຣະເຈົ້າແລະຂອງ  
ປະທານທີ່ມາດ້ວຍພຣະຄູນຂອງພຣະອົງຜູ້ດຽວຄືພຣະເຢຊູຄຣິດ ກໍມີ  
ບໍລິບູນແກ່ຄົນຈຳນວນຫລາຍດ້ວຍ.

ກິຈການ ໔:໓໓

ຝ່າຍພວກອັດສາວິກກໍເຕັມໄປດ້ວຍອິດເດດອັນໃຫຍ່ແລະເປັນພະ  
ຍານວ່າ ພຣະເຢຊູເຈົ້າໄດ້ຊົງຄືນພຣະຊົນແລ້ວ ແລະພຣະຄູນອັນ  
ໃຫຍ່ໄດ້ຢູ່ກັບເຂົາທຸກຄົນ.

# ການປຸ້ມໃຈໃໝ່

ເອເຊກຽນ ໑໘:໓໑

ຈົ່ງຫລີກຈາກການທຳຊົ່ວທັງປວງ ໃຫ້ປ່ຽນຄວາມຄິດແລະຈິດໃຈ  
ໃໝ່ເສີຍ ໂອ ອິສຣາເອນເອີຍ ຫລືວ່າພວກເຈົ້າຢາກຕາຍຊັ້ນບໍ່?

ກິຈການ ໓:໑໙

ທ່ານທັງຫລາຍຈົ່ງຖິ້ມໃຈເກົ່າແລ້ວຫລືບລ່າວຕ່າວຄືນ ເພື່ອພຣະ  
ເຈົ້າຈະຊົງລືບລ້າງຄວາມຜິດບາບຂອງພວກທ່ານເສີຍ.

໒ ໂກຣິນໂທ ໗:໑໐

ຄວາມທຸກໃຈຕາມຢ່າງຊອບພຣະທັຍພຣະເຈົ້ານັ້ນ ຍ່ອມເຮັດໃຫ້  
ກັບໃຈເສີຍໃໝ່ເຊິ່ງນຳພາໄປສູ່ຄວາມພິນໂດຍບໍ່ຄວນກິນແຫນງ ແຕ່  
ຄວາມທຸກໃຈຕາມຢ່າງໂລກນັ້ນ ຍ່ອມນຳໄປເຖິງຄວາມຕາຍ.

ກິຈການ ໑໗:໓໐

ໃນສັມຍທິມະນຸດຍັງໂງ່ບໍ່ຮູ້ຈັກພຣະເຈົ້າ ພຣະອົງກໍບໍ່ຊົງຖືໂທດ  
ແຕ່ບັດນີ້ ພຣະອົງຊົງສັ່ງແກ່ມະນຸດທັງປວງໃນທົ່ວທຸກບ່ອນ ໃຫ້ຖິ້ມໃຈ  
ເກົ່າເອົາໃຈໃໝ່.

# ການຍົກໂທດຄວາມຜິດບາບ

ມາຣະໂກ ໒:໕

ເມື່ອພຣະເຢຊູຊົງເຫັນຄວາມເຊື່ອຂອງເຂົາ ກໍຊົງກ່າວແກ່ຄົນ ເປັນນັ້ນວ່າ " ລູກເອີຍ ຜິດບາບຂອງເຈົ້າໄດ້ຮັບອະພິຍໄລ້ວ. "

ມັດທາຍ ໖:໑໔

ຖ້າທ່ານຍົກຄວາມຜິດຂອງເພື່ອນມະນຸດ ພຣະບິດາຂອງທ່ານຜູ້ ຊົງສະຖິດໃນສະຖານ ຈະຊົງໂຜດຍົກຄວາມຜິດຂອງທ່ານດ້ວຍ.

ເອຊາຢາ ໔໕:໗

... ຊົງໃຫ້ຄົນອະທັມຫນີຈາກທາງດຳເນີນຊີວິດຂອງເຂົາ ແລະ ຊົງປ່ຽນແນວທາງຄິດຂອງເຂົາ ຊົງໃຫ້ເຂົາກັບຄືນມາຫາພຣະຜູ້ເປັນ ເຈົ້າຂອງເຮົາ ພຣະອົງຊົງເຕັມໄປດ້ວຍຄວາມເມດຕາແລະຊົງໃຫ້ ອະພິຍໄວ.

ເອເຊກຽນ ໑໘:໒໑

ຖ້າຄົນຊົ່ວຫລີກຈາກການເຮັດບາບແລະປະພຶດຕາມພຣະທັມຂອງ ເຮົາ ເຮັດແຕ່ສິ່ງທີ່ດີແລະອຸບັທັມ ລາວກໍຈະບໍ່ຕາຍ ແຕ່ຈະມີຊີວິດ ຢ່າງແນ່ນອນ.

# ການແຍກຕົວອອກຈາກຄວາມຊົ່ວ ຜົນໂລກ

ເອເຟໂຊ ໕:໑໑

ຢ່າເຂົ້າສ່ວນກັບກິດການຂອງຄວາມມິດທີ່ບໍ່ມີປະໂຫຍດ ແຕ່ຈຶ່ງເປີດ  
ເຜີຍກິດການນັ້ນໃຫ້ຜາກິດດີກວ່າ.

ເອຊາຢາ ໑:໑໕-໑໖

ມີຂອງເຈົ້າເປັນເປັນດ້ວຍເລືອດ ຈຶ່ງຊໍາຮະລ້າງຕົວເຈົ້າໃຫ້  
ສະອາດ ໃຫ້ຢູ່ຄວາມກະທໍາຊົ່ວຮ້າຍທີ່ເຮົາເຫັນຢູ່ນີ້ເລີຍ.

ໂກໂລຊາຍ ໓:໒

ຈຶ່ງເອົາໃຈໃສ່ສິ່ງທີ່ຢູ່ເບື້ອງເທິງບໍ່ໃຊ້ສິ່ງເຊິ່ງຢູ່ທີ່ແຜ່ນດິນໂລກ.

ຕີໂຕ ໒:໑໑-໑໒

ພຣະຄູນຂອງພຣະເຈົ້າໄດ້ສ່ວງມາຜາກິດແລ້ວ ເພື່ອນຳເອົາ  
ຄວາມພົ້ນມາໃຫ້ຄົນທັງປວງແລະສອນເຮົາທັງຫລາຍໃຫ້ລະຖົມຄວາມ  
ຊົ່ວຄວາມອະທັມ ແລະກິເລດຕົ້ນຫາຝ່າຍໂລກ ແລະໃຫ້ຄຳເນີນຊີວິດ  
ຢູ່ໃນສັມພັນຢ່າງມີສະຕິອັນດີຮອບຄອບ ດ້ວຍຍຸຕິທັມ ແລະນັບຖືພຣະ  
ເຈົ້າຢ່າງຖືກຕ້ອງ.

# ການບັງເກີດໃໝ່

ໂຢຮັນ ໓:໓

ພຣະເຢຊູຊົງຕອບວ່າ " ເຮົາບອກທ່ານຕາມຈິງວ່າ ຖ້າຜູ້ໃດບັງເກີດມາໃໝ່ ຜູ້ນັ້ນຈະເຫັນຮາຊແຜ່ນດິນຂອງພຣະເຈົ້າບໍ່ໄດ້. "

໑ ເປໂຕ ໑:໒໓

ທ່ານທັງຫລາຍໄດ້ເກີດໃໝ່ແລ້ວ ບໍ່ແມ່ນເກີດຈາກແນວປູກທິອາດເປືອຍເນົາ ແຕ່ເກີດຈາກແນວປູກທິບໍ່ອາດເປືອຍເນົາ ຄືເກີດຈາກພຣະທັມຂອງພຣະເຈົ້າອັນຊົງມີຊີວິດແລະຕັ້ງໜັ້ນຄົງ.

໑ ໂຢຮັນ ໕:໑໘

ເຮົາທັງຫລາຍຮູ້ແລ້ວວ່າ ຄົນທີ່ເກີດຈາກພຣະເຈົ້າກໍບໍ່ເຮັດບາບຕາມເຄີຍ ແຕ່ພຣະອົງຜູ້ຊົງບັງເກີດແຕ່ພຣະເຈົ້າກໍຊົງຮັກສາຄົນນັ້ນ ແລະມານຮ້າຍບໍ່ຈັບຕ້ອງຄົນນັ້ນ.

໒ ໂກຣິນໂທ ໕:໑໗

ຖ້າຜູ້ໃດຢູ່ໃນພຣະຄຣິດ ຜູ້ນັ້ນກໍເປັນຄົນທີ່ຖືກຊົງສ້າງຂຶ້ນໃໝ່ແລ້ວ ຖານະເກົ່າເຫລືອນັ້ນກໍລ່ວງໄປແລ້ວ ເບິ່ງແມ່ ກາຍເປັນສິ່ງໃໝ່ທັງສິ້ນ.

໑ ເອເຊກຽນ ໓໖:໒໖

ເຮົາຈະໃຫ້ຈິດໃຈໃໝ່ແກ່ເຈົ້າ ຈະເອົາຈິດວິນຍານອັນໃໝ່ມາໃສ່ໄວ້ພາຍໃນເຈົ້າ ເຮົາຈະຖອດເອົາໃຈແຂງເຫມືອນຫີນອອກຈາກເນື້ອກາຍຂອງເຈົ້າ ແລະຈະໃຫ້ເຈົ້າມີໃຈຄົນ.

# ຕາຍໄປແລ້ວໃນຄວາມຜິດບາບ ຄົນຂົນມາໃນພຣະຄຣິດ

ເອເຟໂຊ ໒:໑,໖

ພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງບັນດານໃຫ້ທ່ານທັງຫລາຍຄົນມີຊີວິດເຫມືອນກັນ ເຖິງແມ່ນວ່າ ທ່ານທັງຫລາຍຕາຍແລ້ວໂດຍການຫລົງຜິດ ແລະເຮັດບາບ... ແລະໄດ້ຊົງບັນດານໃຫ້ເຮົາເປັນຄົນມາດ້ວຍກັນກັບພຣະອົງ ແລະຊົງໂຜດໃຫ້ເຮົານຶ່ງໃນສ່ວນສະຖານດ້ວຍກັນກັບພຣະເຢຊູຄຣິດ.

ໂຣມ ໖:໒,໑໑

ພວກເຮົາຜູ້ຕາຍຕໍ່ຄວາມຜິດບາບແລ້ວ ຈະດຳເນີນຊີວິດຢູ່ໃນຄວາມຜິດບາບໄດ້ຢ່າງໃດ... ເຫມືອນກັນນັ້ນແຫລະເຈົ້າທັງຫລາຍຈຶ່ງຖືວ່າ ພວກເຮົາໄດ້ຕາຍຕໍ່ຄວາມຜິດບາບແລ້ວ ແລະມີຊີວິດເພື່ອພຣະເຈົ້າໃນພຣະເຢຊູຄຣິດ.

໑ ເປໂຕ ໒:໒໔

ໃນພຣະກາຍຂອງພຣະອົງເອງ ພຣະອົງໄດ້ຊົງຮັບແບກບາບຂອງພວກເຮົາໄປເຖິງຕົ້ນໄມ້ນັ້ນ ເພື່ອພວກເຮົາຈະໄດ້ຕາຍເສີຍຝ່າຍການບາບແລະມີຊີວິດຝ່າຍຄວາມຊອບທັມ ດ້ວຍບາດແຜຂອງພຣະອົງ ທ່ານທັງຫລາຍກໍຄືປົກກະຕິແລ້ວ.

# ຊີວິດອັນຕລອດໄປເປັນນິດ

ໂຢຮັນ ໓:໓໖

ຜູ້ທີ່ວາງໃຈໃນພຣະບຸກຄົນຊີວິດອັນຕລອດໄປເປັນນິດ ຜູ້ທີ່ປະຊຶມຊົນຟັງພຣະບຸກຄົນໄດ້ເຫັນຊີວິດ ແຕ່ພຣະພິໂນດຂອງພຣະເຈົ້າປົກຄຸມຢູ່ເທິງຜູ້ນັ້ນ.

ໂຢຮັນ ໑໗:໓

ຜູ້ແຕກລະ ແມ່ນຊີວິດອັນຕລອດໄປເປັນນິດ ຄືທີ່ເຂົາຮູ້ຈັກພຣະອົງຜູ້ຊົງເປັນພຣະເຈົ້າທີ່ຮຽງແທ້ອົງດຽວ ແລະຮູ້ຈັກພຣະເປຢອຊອຣິດທີ່ພຣະອົງຊົງໃຊ້ມາ.

ໂຢຮັນ ໕:໒໔

ເຮົາບອກທ່ານທັງຫລາຍຕາມຄວາມຈິງວ່າ ຖ້າຜູ້ໃດຟັງຄຳຂອງເຮົາແລະວາງໃຈໃນພຣະອົງຜູ້ຊົງໃຊ້ເຮົາມາ ຜູ້ນັ້ນກໍມີຊີວິດອັນຕລອດໄປເປັນນິດແລະບໍ່ເຂົ້າໃນການພິພາກສາ ແຕ່ໄດ້ຜ່ານພັນຈາກຄວາມຕາຍໄປສູ່ຊີວິດແລ້ວ.

ໂຣມ ໖:໒໓

ຄຳຈ້າງຂອງຄວາມຜິດບາບຄືຄວາມຕາຍ ແຕ່ຂອງພຣະຮາຊທານອັນໂຜດມາແຕ່ພຣະເຈົ້າກໍມີຊີວິດອັນຕລອດໄປເປັນນິດໃນພຣະຄຣິດ ຄືພຣະເປຢອຊອຣິດຂອງພວກເຮົາ.



# ການແນ່ໃຈໃນຄວາມພົ້ນ

໑ ໂຢຮັນ ໓:໑໘,໑໙

ລູກນ້ອຍທັງຫລາຍເອີຍ ຢ່າໃຫ້ເຮົາຮັກດ້ວຍຄວາມເວົ້າແລະ ດ້ວຍປາກເທົ່ານັ້ນ ແຕ່ຈົ່ງສະແດງຄວາມຮັກອັນແທ້ຈິງດ້ວຍການກະ ທຳ ດ້ວຍເຫດນີ້ແຫລະ ເຮົາທັງຫລາຍກໍຮູ້ແລ້ວວ່າ ພວກເຮົາຢູ່ ຝ່າຍຄວາມຈິງ ພວກເຮົາຈິງມີຄວາມແນ່ໃຈຕໍ່ພຣະພັກພຣະອົງ.

ຄາລາເຕັຽ ໔:໖

ເພາະເຈົ້າທັງຫລາຍເປັນບຸດຂອງພຣະເຈົ້າແລ້ວ ພຣະອົງຈິງ ຊົງໃຊ້ພຣະວິນຍານແຫ່ງພຣະບຸດຂອງພຣະອົງ ເຂົ້າມາໃນໃຈຂອງ ພວກເຮົາ ແລ້ວຮ້ອງວ່າ "ອັບບາ" ຄື ພຣະບິດາ.

ໂຢຮັນ ໑໔:໒໑

ຜູ້ທີ່ມີຂໍ້ບັນຍັດຂອງເຮົາແລະຖືຂໍ້ບັນຍັດນັ້ນ ຜູ້ນັ້ນແຫລະເປັນຜູ້ທີ່ ຮັກເຮົາ ແລ້ວຜູ້ທີ່ຮັກເຮົາ ພຣະບິດາຂອງເຮົາຈະຮັກຜູ້ນັ້ນ ແລະ ຝ່າຍເຮົາຈະຮັກຜູ້ນັ້ນ ພ້ອມທັງຈະສະແດງຕົວເຮົາໃຫ້ແກ່ຜູ້ນັ້ນ.

໑ ໂຢຮັນ ໔:໑໓

ດັ່ງນີ້ແຫລະ ເຮົາທັງຫລາຍຈິງຮູ້ວ່າ ພວກເຮົາຢູ່ໃນພຣະອົງ ແລະພຣະອົງຊົງສະຖິດຢູ່ໃນພວກເຮົາ ເພາະພຣະອົງໄດ້ຊົງໂຜດ ປະທານພຣະວິນຍານຂອງພຣະອົງແກ່ພວກເຮົາ.

# ພຣະເຢຊູຊົງປະທານຄວາມຍິນດີ

ເພງສັນລະເສີນ ໑໖:໑໑

ພຣະອົງຊົງໃຫ້ຂ້ານ້ອຍເຫັນຫົນທາງເຊິ່ງນຳໄປສູ່ຊີວິດ ພຣະພັກຂອງພຣະອົງທຳໃຫ້ຂ້ານ້ອຍເຕັມໄປດ້ວຍຄວາມມ່ວນຊືມ ແລະຄວາມຊືດຊ່ອຍຂອງພຣະອົງກຳຄວາມຍິນດີມາໃຫ້ຕລອດໄປ.

ໂຢຮັນ ໑໖:໒໒

...ເຮົາຈະເຫັນພວກທ່ານອີກ ແລະໃຈຂອງພວກທ່ານຈະຊືມຊືມຍິນດີແລະບໍ່ມີຜູ້ໃດຈະເອົາຄວາມຍິນດີນັ້ນອອກໄປຈາກພວກທ່ານໄດ້.

ໂຢຮັນ ໑໕:໑໑

ຂໍຄວາມເຫສົ້ານີ້ເຮົາໄດ້ບອກທ່ານທັງຫລາຍແລ້ວ ເພື່ອຄວາມຍິນດີຂອງເຮົາຈະຢູ່ໃນທ່ານ ແລະຄວາມຍິນດີຂອງທ່ານຈະຄົບບໍຣິບູນ.

ໂຣມ ໑໔:໑໗

ຮາຊອານາຈັກຂອງພຣະເຈົ້າ ບໍ່ແມ່ນຫມາຍເຖິງການກິນແລະການດືມ ແຕ່ຫມາຍເຖິງຄວາມຊອບທັມແລະສິນຕິສຸກ ກັບຄວາມຊືມຊືມຍິນດີທີ່ມາຈາກພຣະວິນຍານບໍຣິສຸດ.

# ວ່າເປັນທີ່ເຮົາຕ້ອງເຊື່ອຢັ້ງ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ

ໂຣມ ໖:໑໖

ເຈົ້າທັງຫລາຍບໍ່ຮູ້ຫລືວ່າ ຖ້າພວກເຈົ້າເຄີຍມອບຕົວເຂົ້າຮັບໃຊ້  
ເຊື່ອຢັ້ງຜູ້ໃດ ເຈົ້າກໍເປັນຂ້ອຍຂອງຜູ້ທີ່ເຈົ້າເຊື່ອຢັ້ງນັ້ນ ຄືເປັນຂ້ອຍ  
ຂອງຄວາມຜິດບາບທີ່ນຳໄປສູ່ຄວາມຕາຍ ຫລືເປັນຂ້ອຍຂອງການ  
ເຊື່ອຢັ້ງ ຈົນໄດ້ຊົງຖືວ່າເປັນຄົນຊອບທັມກໍດີ.

໒ ເທບຊະໂລມິກ ໑:໗-໙

ແລະທີ່ຊົງໂຜດໃຫ້ເຈົ້າທັງຫລາຍ ຜູ້ຖືກຄວາມຍາກລຳບາກນັ້ນ  
ໄດ້ຮັບຄວາມບັນເທົາດ້ວຍກັນກັບພວກເຮົາ ເມື່ອເວລາພຣະເຢຊູ  
ເຈົ້າຈະຊົງຜາກົດຈາກຟ້າສ້ວນໃນແປວໄຟອັນຮ້ອນກ້າ ພ້ອມດ້ວຍເທ  
ວະດາຕົນມີຮິດຂອງພຣະອົງ ເພື່ອຈະລົງໂທດຕອບແທນຄົນທັງປວງທີ່  
ບໍ່ຮູ້ຈັກພຣະເຈົ້າ ແລະແກ່ຄົນທີ່ບໍ່ຍອມເຊື່ອຢັ້ງຂ່າວປະເສີດເຮືອງ  
ພຣະເຢຊູເຈົ້າຂອງເຮົາທັງຫລາຍ ຄົນພວກນັ້ນຈະຖືກລົງໂທດ ຄື  
ຄວາມວິນາດຈິບຫາຍເປັນນິດ ແລະແຍກຫ່າງຈາກພຣະພັກຂອງພຣະ  
ຜູ້ເປັນເຈົ້າ ແລະຈາກອິດທານູພາບອັນຮຸ່ງເຮືອງຂອງພຣະອົງ.

# ເຮົາຕ້ອງຮັບວ່າພຣະເຢຊູຊົງເປັນ ພຣະຄຣິດ

ມັດທາຍ ໑໐:໓໒,໓໓

ທຸກຄົນທີ່ຈະຮັບເຮົາຕໍ່ໜ້າມະນຸດ ຝ່າຍເຮົາຈະຮັບຜູ້ນັ້ນຕໍ່ພຣະພັກພຣະບິດາຂອງເຮົາຜູ້ຊົງສະຖິດຢູ່ໃນສວັນເຫມືອນກັນ ແຕ່ຜູ້ທີ່ປະຕິເສດເຮົາຕໍ່ໜ້າມະນຸດ ຝ່າຍເຮົາກໍຈະປະຕິເສດຜູ້ນັ້ນຕໍ່ພຣະພັກພຣະບິດາຂອງເຮົາຜູ້ຊົງສະຖິດຢູ່ໃນສວັນເຫມືອນກັນ.

໑ ໂຢຮັນ ໒:໒໓

ຜູ້ໃດທີ່ປະຕິເສດພຣະບຸດ ຜູ້ນັ້ນກໍບໍ່ມີພຣະບິດາ ຜູ້ໃດທີ່ຮັບຮູ້ພຣະບຸດ ຜູ້ນັ້ນກໍມີພຣະບິດາເຫມືອນກັນ.

ໂຣມ ໑໐:໙,໑໐

ຖ້າເຈົ້າຈະຮັບດ້ວຍປາກຂອງເຈົ້າວ່າ "ພຣະເຢຊູຊົງເປັນອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ" ແລະເຊື່ອໃນໃຈວ່າພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງໂຜດບັນດານ ໃຫ້ພຣະອົງຊົງຄົນຂຶ້ນມາຈາກຕາຍແລ້ວ ເຈົ້າກໍຈະໄດ້ພັນ ເຫດວ່າທີ່ມະນຸດໄດ້ເຊື່ອ ກໍເຊື່ອດ້ວຍໃຈຂອງຕົນ ຈົ່ງໄດ້ຊົງຖືວ່າເປັນຄົນອຸບທັມ ແລະທີ່ໄດ້ຍອມຮັບກໍຍອມຮັບດ້ວຍປາກ ຈົ່ງຖືກຊົງໂຜດໃຫ້ພັນ.

# ພຍາມານຄິສັດຕູຕົວສຳຄັນ

ມັດທາຍ ໔:໑,໑໐,໑໑

ພຣະວິນຍານໄດ້ຊົງພາພຣະເຢຊູເຂົ້າໄປໃນປ່າ ເພື່ອພຍາມານ ຈະໄດ້ຫົດລອງພຣະອົງ... ພຣະເຢຊູຊົງຕອບມັນວ່າ "ອ້າຍຊາ ຕານເອີຍ ຈົ່ງຫນີໄປເສັຽ ເພາະມີຄຳຂຽນໄວ້ໃນພຣະຄຳພີວ່າ 'ຈົ່ງ ຂາບໄຫວ້ພຣະອົງຜູ້ເປັນພຣະເຈົ້າຂອງເຈົ້າ ແລະປະຕິບັດພຣະອົງຜູ້ ດຽວ.' ແລ້ວພຍາມານຈົ່ງຫນີຈາກພຣະອົງໄປ ແລະເບິ່ງແມ່ນີ້ ມີພວກ ເທວະດາມາປະຕິບັດຮັບໃຊ້ພຣະອົງ.

ເອເຟໂຊ ໖:໑໑

ຈົ່ງສ່ວມຍຸທະພັນຄົບຊຸດເຊິ່ງມາຈາກພຣະເຈົ້າ ເພື່ອທ່ານທັງ ຫລາຍຈະສາມາດຢືນຕັ້ງສູ່ກັບກິນອຸບາຍຂອງພຍາມານໄດ້.

໑ ເປໂຕ ໕:໘

ທ່ານທັງຫລາຍຈົ່ງຄອຍລະວັງຕົວແລະເຜົ້າຢູ່ ດ້ວຍວ່າສັດຕູຂອງ ທ່ານຄື ມານ ທຽວວິນວຽນໄປມາເຫມືອນໂຕສິ່ງ ທີ່ແຜດສຽງອອກ ຫາຄືນທີ່ມັນຈະກັດກິນ.

# ການຈຸ້ຍຈຸ້ນະເໝີອພຍາມານ

໑ ໂຢຮັນ ວິ:໘

ຜູ້ທີ່ເຮັດບາບຕາມເຄີຍກໍມາຈາກມານ ເພາະວ່າມານໄດ້ເຮັດ  
ບາບຕັ້ງແຕ່ຕົນເດີມມາ ພຣະບຸດຂອງພຣະເຈົ້າໄດ້ສະເດັດມາຜາ  
ກົດກໍເພາະເຫດນີ້ແຫລະ ຄືເພື່ອຊົງທຳລາຍກິຈການຂອງມານເສັຽ.

ເຮັບເຣີ ໒:໑໔

ເພາະພວກລູກໄດ້ຮ່ວມຊາດມະນຸດອັນດຽວກັນ ຝ່າຍພຣະອົງ  
ຈຶ່ງໄດ້ຊົງຮ່ວມຊາດມະນຸດເຫມືອນກັນ ເພື່ອໂດຍທາງຄວາມຕາຍ  
ນັ້ນ ພຣະອົງຈະຊົງທຳລາຍຜູ້ທີ່ມີອຳນາດແຫ່ງຄວາມຕາຍ ຄື ພຍາ  
ມານ.

ຢາໂກໂບ ໔:໗,໘

ເຈົ້າທັງຫລາຍ ຈຶ່ງນ້ອມໃຈຍອມຟັງພຣະເຈົ້າ ຈຶ່ງຕັ້ງສູ້ກັບມານ  
ແລະມັນຈະຫນີຈາກພວກເຈົ້າໄປ ເຈົ້າທັງຫລາຍຈຶ່ງເຂົ້າໄປພຣະ  
ເຈົ້າ ແລະພຣະອົງຈະສະເດັດມາໃຫ້ພວກເຈົ້າ ຄົນບາບທັງຫລາຍ  
ເອີ້ນ ຈຶ່ງຊຳຮະມີໃຫ້ສະອາດ ແລະຄົນສອງໃຈຈຶ່ງຊຳຮະໃຈຂອງ  
ຕົນໃຫ້ບໍ່ອິສຸດ.

# ຄວາມຮັກ - ການທົດສອບ ໃນການເປັນລູກສິດ

ໂຢຮັນ ໑໓:໓໕

ຖ້າເຈົ້າທັງຫລາຍມີຄວາມຮັກເຊິ່ງກັນແລະກັນ ດັ່ງນີ້ແຫລະ ຄົນ  
ທັງປວງກໍຈະໄດ້ຮູ້ວ່າ ເຈົ້າທັງຫລາຍເປັນສາວິກຂອງເຮົາ.

໑ ໂຢຮັນ ໓:໑໔

ຝ່າຍເຮົາທັງຫລາຍຮູ້ແລ້ວວ່າ ພວກເຮົາໄດ້ຍ້າຍອອກຈາກ  
ຄວາມຕາຍເຂົ້າສູ່ຊີວິດແລ້ວ ກໍເພາະພວກເຮົາຮັກພັນອງ ຜູ້ໃດທີ່  
ຮັກ ຜູ້ນັ້ນກໍຍັງຢູ່ໃນຄວາມຕາຍ.

ຄາລາເຕີຣ໌ ໕:໒໒,໒໓

ຝ່າຍພົນຂອງພຣະວິນຍານນັ້ນຄື ຄວາມຮັກ ຄວາມຍິນດີ ສັນຕິ  
ສຸກ ຄວາມອົດກັ້ນໄວ້ນານ ຄວາມປານີ ຄວາມດີ ຄວາມສັດຊື່  
ຄວາມສຸພາບອ່ອນຫວານ ການຮູ້ບັງຄັບຕົນ ກົດຫມາຍທີ່ຫ້າມການ  
ຢ່າງນີ້ກໍຍັມີ.

໑ ໂກລິນໂທ ໑໓:໑

ເຖິງແມ່ນວ່າເຮົາເວົ້າພາສາແປກໆໄດ້ ຈະເປັນພາສາມະນຸດ  
ຫລືພາສາເທວະດາກໍດີ ແຕ່ຍັມີຄວາມຮັກ ເຮົາກໍເປັນເຫມືອນຄັ້ງ  
ຫລືແຊ່ງທີ່ສົ່ງສຽງດັງອີກກະທົກ.

# ການພົວພັນພຣະອົງຂອງ ພຣະເຢຊູຄຣິດ

ກິດການ ໑໐:໓໖-໔໑

ຝ່າຍຂ້າພະເຈົ້າທັງຫລາຍກໍເປັນພະຍານ ເຖິງການທັງປວງທີ່  
ພຣະອົງໄດ້ຊົງກະທຳໃນບ້ານເມືອງຂອງຊາວຢິວ ແລະໃນກຸງເຢຣູ  
ຊາເລັມ ພຣະອົງນັ້ນເຂົາໄດ້ຂ້າເສັຽດ້ວຍແຂວນໄວ້ທີ່ໄມ້ກາງແຂນ  
ພຣະອົງນັ້ນແຫລະ ພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງບັນດານໃຫ້ເປັນຄົນມາໃນວັນ  
ຖ້ວນສາມ ແລະຊົງບັນດານໃຫ້ພຣະອົງຜາກົດແຈ້ງ ປີ້ໄດ້ຊົງໃຫ້ຜາ  
ກົດແກ່ພິລເມືອງຫົວໄປ ແຕ່ຊົງຜາກົດແກ່ພວກພະຍານເຊິ່ງພຣະເຈົ້າ  
ຊົງກຳນົດໄວ້ລ່ວງໜ້າ ຄືຊົງຜາກົດແກ່ພວກຂ້າພະເຈົ້າຜູ້ໄດ້ກິນແລະ  
ດື່ມດ້ວຍກັນກັບພຣະອົງ ພາຍຫລັງທີ່ພຣະອົງໄດ້ຄືນພຣະອົນ.

ມາຣະໂກ ໑໖:໙

ຄົນຮຸ່ງເຮືອງຂ້າພະເຈົ້າຕາມສັປດາ ເມື່ອພຣະອົງຊົງເປັນຄົນມາແລ້ວ ພຣະ  
ອົງໄດ້ຊົງຜາກົດຕົນໃຫ້ນາງມາຮິອາ ໄທມັກດາລາ ເຫັນກ່ອນ ຄືມາ  
ຮິອາຄົນທີ່ພຣະອົງຊົງຂັບໄລ່ຜິອອກເຈັດໂຕນັ້ນ.



# ການພົ້ນຄົນພຣະຊົນ ເປັນຄວາມຫວັງອັນຍອດຢູ່ມຂອງເຮົາ

ໂຮມ ໖: ໓-໕

ເຈົ້າທັງຫລາຍບໍ່ຮູ້ຫລືວ່າ ພວກເຮົາທຸກຄົນທີ່ໄດ້ຮັບບັບຕິສະມາ  
ເຂົ້າໃນພຣະເຢຊູຄຣິດ ກໍໄດ້ຮັບບັບຕິສະມາເຂົ້າໃນຄວາມຕາຍ  
ຂອງພຣະອົງ ເຫດສິນນັ້ນ ພວກເຮົາຈຶ່ງໄດ້ຖືກຝັງໄວ້ກັບພຣະອົງ  
ໂດຍການຮັບບັບຕິສະມາເຂົ້າສ່ວນໃນການສິ້ນພຣະຊົນນັ້ນ ເພື່ອວ່າ  
ພຣະຄຣິດໄດ້ຖືກບັນດານໃຫ້ຄົນພຣະຊົນ ໂດຍອິດເດດອັນຮຸ່ງເຮືອງ  
ຂອງພຣະບິດາສິ້ນໃດ ເຮົາທັງຫລາຍກໍຈະໄດ້ດຳເນີນຕາມຊີວິດ  
ໃຫມ່ເຫມືອນກັນສິ້ນນັ້ນ ເພາະວ່າຖ້າເຮົາທັງຫລາຍເຂົ້າຕິດສິ້ນ  
ກັບພຣະອົງແລ້ວໃນການຕາຍຢ່າງພຣະອົງ ເຮົາກໍຈະເຂົ້າສິ້ນກັບ  
ພຣະອົງໃນການຖືກຊົງບັນດານໃຫ້ເປັນຄົນມາ ຢ່າງພຣະອົງໄດ້ຖືກ  
ຊົງບັນດານໃຫ້ຄົນພຣະຊົນ.

ໂຮມ ໔: ໒໕

ຄືພຣະເຢຊູຜູ້ຊົງຖືກມອບໄວ້ໃຫ້ເຖິງສິ້ນພຣະຊົນແລ້ວ ເພາະ  
ການເຮັດຜິດຂອງເຮົາທັງຫລາຍ ແລະໄດ້ຖືກຊົງບັນດານໃຫ້ຄົນ  
ພຣະຊົນ ເພື່ອໃຫ້ເຮົາໄດ້ຊົງຖືວ່າເປັນຄົນຊອບທັມ.

# ຄວາມບໍ່ຮູ້ສູດຕໍ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ

ເຮັບເຮີ ໑໓:໑໒

ພຣະເຢຊູກໍໄດ້ຊົງທົນທຸກທໍຣະມານນອກປະຕູເມືອງ ເພື່ອຊໍາ  
ຣະພົລເມືອງໃຫ້ບໍ່ຮູ້ສູດດ້ວຍພຣະໂລຫິດຂອງພຣະອົງເອງ.

໑ ໂຢຮິ໌ນ ໑:໙

ຖ້າເຮົາທັງຫລາຍສາຣະພາບຜິດບາບຂອງພວກເຮົາ ພຣະອົງ  
ຊົງສັດຊີແລະທ່ຽງທັມຈະຊົງໂຜດຍົກໂທດບາບຂອງພວກເຮົາ ແລະ  
ຊົງໂຜດຊໍາຣະລ້າງເຮົາທັງຫລາຍຈາກການອະທັມຫມົດສິ້ນ.

໒ ໂກຣິ໌ນໂທ ໗:໑

ພວກທີ່ຮັກເອີຍ, ເມື່ອພວກເຮົາມີພຣະສັນຍາດັ່ງນັ້ນແລ້ວ ໃຫ້  
ເຮົາທັງຫລາຍຊໍາຣະຕົວຈາກຮອຍເປື້ອນທຸກຢ່າງ ຂອງເນອກາຍ  
ແລະວິນຍານຈິດ ແລະຈົງເຮັດໃຫ້ມີຄວາມບໍ່ຮູ້ສູດຢ່າງຄົບຖ້ວນໂດຍ  
ຄວາມຢໍາເກງພຣະເຈົ້າ.

ເອເຟໂຊ ໑:໔

ໃນພຣະຄຣິດນັ້ນ ພຣະອົງໄດ້ຊົງເລືອກພວກເຮົາໄວ້ຕັ້ງແຕ່  
ກ່ອນທີ່ຈະຊົງວາງຮາກສ້າງໂລກ ເພື່ອເຮົາທັງຫລາຍຈະບໍ່ຮູ້ສູດ  
ໂດຍບໍ່ມີຂໍ້ຕິຕຽນໄດ້ຕໍ່ພຣະພັກພຣະອົງ.

# ຄວາມບໍ່ຮູ້ສຸດຕໍ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ (ຕໍ່)

ລູກາ ໑:໗໔-໗໕

ເມື່ອເຮົາໄດ້ພົບຈາກມີສັດຕູທັງຫລາຍຂອງເຮົາແລ້ວ ຈະຊົງ  
ໂຜດໃຫ້ເຮົາໄດ້ບົວຣະບັດພຣະອົງ ໂດຍປາສຈາກຄວາມຢ້ານ ດ້ວຍ  
ໃຈສັດຊື່ແລະດ້ວຍຄວາມຊອບທັມຕໍ່ພຣະພັກພຣະອົງຕລອດຊີວິດຂອງ  
ພວກເຮົາ.

ເອຊາຢາ ໓໕:໘

ຢູ່ທີ່ນັ້ນຈະມີທາງຫລວງ ທາງນັ້ນຊື່ວ່າ "ບໍຣິສຸດ" ຄົນບາບກັບ  
ຄົນໂງ່ຈະເດີນທາງນັ້ນບໍ່ໄດ້.

ມັດທາຍ ໓:໑໑

ຝ່າຍເຮົາ ເຮົາໃຫ້ພວກເຈົ້າຮັບບັບຕິສະມາດ້ວຍນ້ຳ ຫມາຍ  
ເຖິງການຖິ້ມໃຈເກົາເອົາໃຈໃຫມ່ກໍແມ່ນ ແຕ່ຜູ້ທີ່ຈະນາພາຍຫລັງ  
ເຮົາກໍມີອິດກວ່າເຮົາອີກ ເຊິ່ງເຮົາບໍ່ສົມຄວນຈະຈັບເກີບຂອງເພີນ  
ໄປ ຝ່າຍຜູ້ນັ້ນຈະໃຫ້ພວກເຈົ້າຮັບບັບຕິສະມາດ້ວຍ ພຣະວິນຍານ  
ບໍຣິສຸດແລະດ້ວຍໄຟ.

# ການເຕັມໄປດ້ວຍພຣະວິນຍານບໍຣິສຸດ

ລູກາ ໑໑:໑໓

ຖ້າທ່ານທັງຫລາຍເອງຜູ້ເປັນຄົນຊົ່ວ ຍັງຮູ້ຈັກເອົາຂອງດີໃຫ້ແກ່ລູກຂອງຕົນ ຫລາຍກວ່ານັ້ນອີກຈັກເທົ່າໃດ ພຣະບິດາຜູ້ຊົງສະຖິດຢູ່ໃນສ່ວນຈະຊົງປະທານພຣະວິນຍານບໍຣິສຸດແກ່ຜູ້ທີ່ຂໍຈາກພຣະອົງ.

ກິຈກາມ ໔:໓໑

ເມື່ອເຂົ້າອ້ອນວອນຈົບລົງແລ້ວ ບ່ອນທີ່ເຂົ້າປະຊຸມກັນນັ້ນກໍສະທ້ານຫວັ່ນໄຫວ ແລະຄົນເຫລົ່ານັ້ນໄດ້ເຕັມໄປດ້ວຍພຣະວິນຍານບໍຣິສຸດທຸກຄົນ ຈຶ່ງພາກັນກ່າວພຣະທັມຂອງພຣະເຈົ້າດ້ວຍໃຈກ້າຫານ.

ກິຈກາມ ໑:໘

ທ່ານທັງຫລາຍຈະໄດ້ຮັບພຣະຣາຊທານຣິດເດດ ເມື່ອພຣະວິນຍານບໍຣິສຸດຈະສະເດັດມາເຖິງພວກທ່ານ ແລະພວກທ່ານຈະເປັນພະຍານຝ່າຍເຮົາ.

ໂຣມ ໘:໙

ອັນນຶ່ງ ຖ້າແມ່ນພຣະວິນຍານຂອງພຣະເຈົ້າຊົງສະຖິດຢູ່ໃນເຈົ້າທັງຫລາຍຢ່າງແທ້ຈິງແລ້ວ ພວກເຈົ້າກໍປຶ້ຢູ່ຝ່າຍມະນຸດແຕ່ຢູ່ຝ່າຍພຣະວິນຍານ ແຕ່ຖ້າຜູ້ໃດບໍ່ມີພຣະວິນຍານຂອງພຣະອິດ ຜູ້ນັ້ນກໍບໍ່ເປັນຂອງພຣະອົງ.

# ພຣະສັນຍາອັນອັດສະຈັນຕໍ່ຄົນຕຽນ

ພຣະນິມິດ ໒໑:໔

ພຣະເຈົ້າຈະຊົງເຊັດນໍ້າຕາທູກໆຢຶດຈາກຕາຂອງເຂົາ ຄວາມ  
ຕາຍຈະບໍ່ມີອີກຕໍ່ໄປ ຄວາມໂສກເສົ້າ ການຮ້ອງໄຫ້ ແລະຄວາມ  
ເຈັບປວດຈະບໍ່ມີອີກຕໍ່ໄປ ເພາະວ່າສິ່ງທີ່ມີຢູ່ຄາວກ່ອນນັ້ນກໍລ່ວງໄປ  
ແລ້ວ.

໑ ເປໂຕ ໔:໑໒,໑໓

ພວກທີ່ຮັກເອີຍ, ຢ່າປລາດໃຈທີ່ພວກທ່ານໄດ້ຮັບຄວາມທຸກຮ້ອນ  
ຢ່າງແສນສາຫັດເປັນການລອງໃຈ ເຫມືອນກັບວ່າເປັນເຫດອັນແປກ  
ປລາດເກີດຂຶ້ນກັບພວກທ່ານ ແຕ່ທ່ານທັງຫລາຍຈົ່ງຊົມຊື່ນຍິນດີທີ່ໄດ້ມີ  
ສ່ວນຮ່ວມໃນຄວາມທຸກທໍຣະມານຂອງພຣະຄຣິດ ເພື່ອວ່າເມື່ອສະຖາ  
ຣາສີຂອງພຣະອົງຜາກົດຂຶ້ນ ພວກທ່ານກໍຈະໄດ້ຊົມຊື່ນຍິນດີຢ່າງ  
ຫລວງຫລາຍເຫມືອນກັນ.

ເພງສັນລະເສີນ ໓໔:໑໘

ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຊົງສະຖິດຢູ່ໃກ້ຜູ້ທີ່ຂາດຄວາມກ້າຫານ ແລະ  
ພຣະອົງຊົງຊ່ວຍຜູ້ທີ່ສູນເສັ້ນຄວາມຫວັງທຸກຢ່າງ.

# ພຣະສັນຍາເມັດຊື່ຖືກທົດລອງ

ເພງສິ້ນລະເລີນ ມໍ່: ໑໙

ຄົນດີທຶນທຸກທໍ່ອະນາມຕໍ່ຄວາມທຸກຍາກລຳບາກຢ່າງຫລວງຫລາຍ ແຕ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຊົງໂຜດລາວໃຫ້ພັນຈາກສິ່ງເຫລົ່ານັ້ນ.

ໂຮມ ໑໖:໒໐

ຍັງບໍ່ຊ້າບໍ່ນານ ພຣະເຈົ້າຊົງໂຜດປະທານສິນຕິສຸກຈະຊົງປາບ ຊາຕານໃຫ້ຫມຸ່ນລົງໃຕ້ພັນຕົນຂອງເຈົ້າທັງຫລາຍ ຂໍໃຫ້ພຣະຄຸນຂອງ ພຣະເຢຊູເຈົ້າຂອງເຮົາທັງຫລາຍ ຈົ່ງສະຖິດຢູ່ກັບພວກເຈົ້າເທັນ.

໑ ໂກຣິນໂທ ໑໐:໑໓

ບໍ່ມີການທົດລອງອັນໃດເກີດຂຶ້ນກັບເຈົ້າທັງຫລາຍ ນອກຈາກ ການທົດລອງທີ່ເຄີຍເກີດກັບມະນຸດທົ່ວໄປ ພຣະເຈົ້າຊົງທ່ຽງທັມ ພຣະອົງຈະບໍ່ຊົງຍອມໃຫ້ພວກເຈົ້າຖືກທົດລອງເກີນກວ່າທີ່ເຈົ້າຈະທົນ ໄດ້ ແລະເມື່ອຊົງທົດລອງເຈົ້ານັ້ນ ພຣະອົງຈະຊົງໂຜດໃຫ້ເຈົ້າມີ ທາງຫລີກຫນີໄປໄດ້ດ້ວຍ ເພື່ອເຈົ້າທັງຫລາຍຈະສາມາດທົນໄດ້.

ໂຮມ ໘:໒໘

ພວກເຮົາຮູ້ແລ້ວວ່າ ພຣະເຈົ້າຊົງຮ່ວມກັບຄົນທັງຫລາຍທີ່ຮັກ ພຣະອົງ ເພື່ອໃຫ້ເກີດຜົນດີໃນທຸກສິ່ງ ຄືຄົນທັງປວງທີ່ພຣະອົງໄດ້ຊົງ ເອີ້ນໄວ້ຕາມພຣະປະສົງຂອງພຣະອົງ.

# ພຣະສັມຍາຕໍ່ຜູ້ຊະນະ

ພຣະນິມິດ ສີ: ໑໒

ຜູ້ທີ່ມີຊື່ຊະນະ ເຮົາຈະໃຫ້ຜູ້ນັ້ນເປັນເສົາໃນພຣະວິຫານພຣະ  
ເຈົ້າຂອງເຮົາ ແລະຜູ້ນັ້ນຈະບໍ່ອອກໄປນອກພຣະວິຫານຈັກເທື່ອ  
ເຮົາຈະຈາກອິກພຣະນາມແຫ່ງພຣະເຈົ້າຂອງເຮົາໃສ່ຕົວຜູ້ນັ້ນ ກັບທັງ  
ຊົມະຫານະຄອນແຫ່ງພຣະເຈົ້າຂອງເຮົາ ຄືກຽດເຢຣູຊາເລັມໃຫມ່  
ເຊິ່ງລົງມາແຕ່ສັວນຈາກພຣະເຈົ້າຂອງເຮົາ ແລະເຮົາຈະຈາກອິກ  
ນາມໃຫມ່ຂອງເຮົາໃສ່ຜູ້ນັ້ນເຫມືອນກັນ.

ພຣະນິມິດ ສີ: ໕

ຜູ້ທີ່ມີຊື່ຊະນະ ຜູ້ນັ້ນຈະຫົມເຄືອງຂາວ ແລະເຮົາຈະບໍ່ລົບຊື່  
ຂອງຜູ້ນັ້ນອອກເສັ້ນຈາກທະບຽນແຫ່ງຊີວິດຈັກເທື່ອ ແຕ່ເຮົາຈະຮັບ  
ຮອງຊື່ຜູ້ນັ້ນຕໍ່ພຣະພັກພຣະບິດາຂອງເຮົາ ແລະຕໍ່ຫນ້າຝູງເທວະດາ  
ຂອງພຣະອົງ.

ພຣະນິມິດ ໒: ໗

ຜູ້ໃດມີຫຼື ຈົ່ງຟັງຂໍຄວາມທີ່ພຣະວິນຍານຊົງກ່າວ ແກ່ຄິດສະຕະຈັກ  
ທັງຫລາຍ ຜູ້ໃດມີຊື່ຊະນະ ເຮົາຈະໃຫ້ຜູ້ນັ້ນກິນຜົນຈາກຕົ້ນໄມ້ສຳ  
ລັບຊີວິດ ເຊິ່ງຢູ່ໃນເທບພອນທານຂອງພຣະເຈົ້າ.

# ພຣະເຈົ້າຊົງກ່າວແກ່ເຮົາເຖິງເຮືອງ ການຢ່າຮ້າງ

ລູກາ ໑໖:໑໘

ທຸກຄົນທີ່ຢ່າຮ້າງເມັຽຂອງຕົນແລ້ວໄປເອົາເມັຽໃຫມ່ ກໍຜິດຖານ  
ຫລົ່ນຊູ້ ແລະທຸກຄົນທີ່ເອົາຍິງແມ່ຮ້າງມາເປັນເມັຽ ກໍຜິດຖານຫລົ່ນຊູ້  
ເຫມືອນກັນ.

ມັດທາຍ ໕:໓໒

ຝ່າຍເຮົາ ເຮົາບອກທ່ານທັງຫລາຍວ່າ ຖ້າຜູ້ໃດຈະປະເມັຽ  
ຂອງຕົນເພາະເຫດອື່ນ ນອກຈາກການຜິດກັບຊາຍອື່ນ ກໍທ່ານບໍ່ວ່າຜູ້  
ນັ້ນເຮັດໃຫ້ຍິງນັ້ນຖືກຜິດໃນຖານຫລົ່ນຊູ້ ແລະຖ້າຜູ້ໃດຈະຮັບຍິງເຊິ່ງ  
ປະຮ້າງຢ່າງນັ້ນມາເປັນເມັຽ ຜູ້ນັ້ນກໍຖືກຜິດໃນຖານຫລົ່ນຊູ້ເຫມືອນ  
ກັນ.

໑ ໂກຣິນໂທ ໗:໑໐,໑໑

ສ່ວນຄົນທີ່ແຕ່ງງານແລ້ວ ເຮົາຂໍສັ່ງ ບໍ່ໃຊ້ເຮົາສິ່ງເອງ ແຕ່ອົງ  
ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຊົງບັນຊາວ່າ ຢ່າໃຫ້ປະເມັຽປະຜົວ ແຕ່ຖ້ານາງ  
ຫາກປະຜົວໄປ ຢ່າໃຫ້ນາງເອົາຜົວໃຫມ່ ຫລືບໍ່ດັ່ງນັ້ນກໍໃຫ້ນາງກັບ  
ມາຄົນດີກັບຜົວອີກ ແລະຢ່າໃຫ້ຜົວປະຮ້າງເມັຽ.



# ການສະເດັດມາຄັ້ງທີສອງ ຂອງພຣະຄຣິດ

ໂຢຮັນ ໑໔:໓

ເມື່ອເຮົາໄປຈັດແຈງບ່ອນໄວ້ສຳລັບພວກທ່ານແລ້ວ ເຮົາຈະ  
ກັບມາອີກ ຮັບທ່ານໄປຢູ່ກັບເຮົາ ເພື່ອວ່າເຮົາຢູ່ທີ່ໃດ ພວກທ່ານ  
ຈະຢູ່ທີ່ນັ້ນເຫມືອນກັນ.

ລູກາ ໑໒:໔໐

ທ່ານທັງຫລາຍກໍເຫມືອນກັນ ຈິ່ງຕຽມຕົວໄວ້ໃຫ້ພ້ອມ ເພາະ  
ໃນໂມງທີ່ພວກທ່ານບໍ່ຄິດບໍ່ຝັນນັ້ນ ບຸນມະນຸດຈະສະເດັດມາ.

ຍາໂກໂບ ໕:໘

ພວກເຈົ້າກໍຈິ່ງອົດທົນຢ່າງນັ້ນເຫມືອນກັນ ຈິ່ງຕັ້ງອີກຕັ້ງໃຈໃຫ້  
ດີ ເພາະໃກ້ຈະເຖິງເວລາທີ່ອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ຈະສະເດັດມາ  
ແລ້ວ.

ມັດທາຍ ໒໔:໓໐

ເມື່ອນັ້ນ ຫມາຍສຳຄັນຂອງບຸນມະນຸດຈະຜາກົດຂັ້ນໃນທ້ອງຟ້າ  
ມະນຸດທຸກຊາດທົ່ວໂລກຈະຕີອີກຮ້ອງໄຫ້ ແລ້ວຈະເຫັນບຸນມະນຸດກຳ  
ລັງສະເດັດມາເທິງເມກໃນທ້ອງຟ້າ.

# ການສະເດັດມາຄົງທີ່ສອງ ຂອງພຣະຄຣິດ (ຕໍ່)

ພຣະນິມິດ ໑໖:໑໕

ເບິ່ງແມ່ ເຮົາຈະມາເຫມືອນຂະໂມຍ ຄວາມສຸກຈະມີແກ່ຜູ້ທີ່ເຝົ້າ  
ລະວັງ ແລະແກ່ຜູ້ທີ່ຮັກສາເສື້ອຜ້າຂອງຕົນບໍ່ໃຫ້ຕົວເປື້ອຍກາຍ ຢ້ານ  
ວ່າຄົນທັງຫລາຍຈະເຫັນຄວາມລະອາຍຂອງຕົນ.

ມັດທາຍ ໑໖:໒໗

ບຸນມະນຸດຈະມາດ້ວຍສະງ່າຮາສີແຫ່ງພຣະບິດາຂອງຕົນ ແລະ  
ພ້ອມດ້ວຍພວກເທວະດາຂອງພຣະອົງ ເມື່ອນັ້ນພຣະອົງຈະຊົງປະທານ  
ບຳເຫັນໃຫ້ແກ່ທຸກຄົນຕາມການທີ່ເຂົາເຮັດນັ້ນ.

ກິຈການ ໑:໑໑

ສອງຄົນນັ້ນຈຶ່ງກ່າວວ່າ ຊາວຄາລີເລເອຍ ເປັນຫຼັງພວກທ່ານ  
ຈຶ່ງຢືນເບິ່ງທ້ອງຟ້າ ພຣະເຢຊູອົງນີ້ຊົງຮັບໄປຈາກພວກທ່ານຂັ້ນເມື່ອ  
ສ່ວນແລ້ວ ຈະສະເດັດມາອີກເຫມືອນຢ່າງທີ່ພວກທ່ານໄດ້ເຫັນພຣະອົງ  
ຂັ້ນເມື່ອຍັງສ່ວນນັ້ນ.

# ພຣະຄັມຂອງພຣະເຈົ້າ

໒ ຕິໂມທຽວ ຄໍ:໑໖

ພຣະຄັມພິທູກຕອນໄດ້ຮັບການຊົງບັນດົນໃຈຈາກພຣະເຈົ້າ ແລະ ເປັນປະໂຫຍດໃນການສົ່ງສອນ ການກ່າວຕັກເຕືອນວ່າກ່າວ ການປັບປຸງແກ້ໄຂໃຫ້ຖືກຕ້ອງ ແລະ ການອົບຮົມໃນທາງຊອບທັມ.

໒ ເປໂຕ ໑:໒໑

ຄຳທຳນຳວາຍນັ້ນໄດ້ມາຈາກນ້ຳໃຈຂອງມະນຸດຈັກເທືອ ແຕ່ມະນຸດໄດ້ກ່າວຄຳທີ່ມາຈາກພຣະເຈົ້າ ຕາມທີ່ພຣະວິນຍານບໍ່ຮູ້ຊົງດົນໃຈ.

ເພງສັນລະເສີນ ໑໑໙:໑໐໕

ພຣະທັມຂອງພຣະອົງເປັນເຫມືອນຕະກຽງສ່ອງແສງນຳຫນ້າຂ້າມ້ອຍ ແລະ ເປັນແຈ້ງເຍືອງຫົນທາງໃຫ້ຂ້າມ້ອຍ.

ມັດທາຍ ໒໒:໒໙

ພຣະເຢຊູຊົງຕອບເຂົາວ່າ "ພວກທ່ານຫລົງຜິດແລ້ວ ເພາະບໍ່ຮູ້ຈັກພຣະຄັມພິຫລິດເດດຂອງພຣະເຈົ້າ."

Published in numerous languages by World Missionary Press, Inc.,  
as God supplies funds in answer to prayer. **For questions or more  
information by country, visit: [www.wmp-contacts.org](http://www.wmp-contacts.org)**

ຮຽບຮຽງໂດຍ ວັດສັນ ກຸດແມນ

ສົມມິແອກໃຫ້ລ້າໆ



World Missionary Press  
PO Box 120  
New Paris, IN 46553-0120 USA  
[www.wmpress.org](http://www.wmpress.org)

Read booklets online or by App  
[www.wmp-readonline.org](http://www.wmp-readonline.org)